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Ένα ολόκληρο νομοσχέδιο 83 σε-
λίδων και 12 άρθρων για τα ΕΛΤΑ, 
προετοίμαζε η κυβέρνηση και πε-

ρίμενε τη κατάλληλη στιγμή για να το 
φέρει κρυφά. Η ογκοδέστατη τροπολο-
γία είχε την υπογραφή εννέα υπουργών 
και εγκρίθηκε με «fast track» διαδικασί-
ες από την κοινοβουλευτική ομάδα της 
Νέας Δημοκρατίας. Ούτε οι βουλευτές 
του κυβερνώντος κόμματος δεν πρόλα-
βαν να την διαβάσουν καλά-καλά!

Ασυγκράτητη η κυβέρνηση, αφού άφη-
σε για δύο περίπου χρόνια τα ΕΛΤΑ  να 
«στεγνώσουν» οικονομικά, αφαίρεσε το 
8% από τις αμοιβές των εργαζόμενων και 
έφερε στα μουλωχτά αυτό το έκτρωμα, 
που προετοιμάζει την ιδιωτικοποίησή 
τους, εφαρμόζοντας τη συνταγή της ΔΕΗ.

Δεν πρέπει να επιτρέψουμε να «πέσει» 
ο Οργανισμός στα χέρια των ιδιωτών. 
Οφείλουμε να βάλουμε «φραγμό» 
στο κυβερνητικό σχέδιο, που προβλέ-
πει απολύσεις χιλιάδων εργαζομένων, 
πλήρη καταπάτηση των συλλογικών 
συμβάσεων και συρρίκνωση του δικτύ-
ου καταστημάτων.

Βροντοφωνάζουμε, όλοι μαζί, συντα-
ξιούχοι και εργαζόμενοι αλλά και ο ελ-
ληνικός λαός, ότι θα δώσουμε σκληρή 
«μάχη» να μην γίνουν τα Ελληνικά Τα-
χυδρομεία - η επιχείρηση με την μεγα-

λύτερη κοινωνική προσφορά-  έρμαια 
των ιδιωτών, που μόνο τα κέρδη τους 
ενδιαφέρουν. Είναι ύψιστης σημασίας 
να μην προχωρήσει ο κυβερνητικός 
σχεδιασμός, διότι σε αντίθετη περίπτω-
ση ξημερώνουν μαύρες ημέρες για τα 
ΕΛΤΑ. Μακροπρόθεσμα, επιπτώσεις θα 
έχει και ο Σύλλογος μας, καθότι «τρο-
φοδότης» του με μέλη, είναι ο Οργανι-
σμός. Είναι αυτονόητη η άρρηκτη σύν-
δεση που υπάρχει ανάμεσα στα ΕΛΤΑ 
και τον Σύλλογό μας, όπως επίσης και 
η στενή σχέση βιωσιμότητας.

Επιστολή στον πρωθυπουρ-
γό για την αποζημίωση

Με την ίδια δυναμική και σθένος 
συνεχίζουμε ως Σύλλογος τον αγώ-

να, προκειμένου να ακυρωθεί η κατά-
πτυστη απόφαση της Διοίκησης των 
ΕΛΤΑ, που περιέκοψε στο μισό την 
αποζημίωση των συναδέλφων που 
συνταξιοδοτήθηκαν μετά το 2019. Η 
τελευταία δράση μας επί του θέματος, 
ήταν η αποστολή επιστολής στον 
πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη. 

Στην εν λόγω επιστολή παραθέσα-
με το πλήρες ιστορικό της υπόθεσης 
και ζητήσαμε από τον πρόεδρο της 
κυβέρνησης να επιληφθεί άμεσα 
του ζητήματος, δίνοντας τη δέουσα 
λύση,  που δεν είναι άλλη από την 
ακύρωση της απόφασης.
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∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·
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Το συνταξιουχικό κίνημα δεν θα 
σταματήσει να διεκδικεί τα δισεκα-

τομμύρια που μας άρπαξαν με τα μνημό-
νια, και κυρίως αυτά που μας έκλεψε το 
2012 η κυβέρνηση Σαμαρά-Βενιζέλου.

Μπορεί το ΣτΕ να περιόρισε την απόφα-
ση του 2015, μόνο για το 11μηνο (Ιού-
νιος 2015-Μάιος 2016), ωστόσο κι αυτή 
η απόφαση δεν εφαρμόστηκε από την 
κυβέρνηση, η οποία αυθαιρέτως δεν 

μας έδωσε τα δώρα (800 ευρώ σε όλους 
τους συνταξιούχους) και τα επικουρικά.

Μας χρωστάνε πολλά και το παίζουν 
αδιάφοροι. 

Υπενθυμίζουμε ότι στη συνάντηση που 
είχαμε οι συνταξιούχοι, τον Δεκέμβριο 
του 2019, με τους τρεις υπουργούς της 
κυβέρνησης (Γεραπετρίδης, Βρούτσης, 
Σκέρτζος), υποσχέθηκαν, «δεσμεύθη-
καν», ότι θα δοθούν όλα τα αναδρο-

μικά, που θα αποφασίσει το ΣτΕ και σε 
όλους τους συνταξιούχους.

Πρόβλημα, ωστόσο, υπάρχει και μ’ 
αυτά που προγραμμάτισε να δώσει η 
κυβέρνηση, όπως για παράδειγμα για 
όσους εργάστηκαν πάνω από τριάντα 
χρόνια.

ΑΝΤΙΔΡΟΎΜΕ ΣΤΗΝ ΙΔΙΩΤΙΚΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΎ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΎ

Προασπίζουμε με κάθε τρόπο τα 
ΕΛΤΑ και τους εργαζόμενους

Μας χρωστάνε πολλά!

Με μια Ματιά

Υπόμνημα στο υπουργείο 
Εργασίας για το επικουρικό μας

Συμμετείχαμε στο μεγάλο 
συλλαλητήριο της Σ.Ε.Α.

Λέμε «όχι» στο σχέδιο 
για ιδιωτικοποίηση της 
επικουρικής ασφάλισης

Ανασκόπηση του 2020
Οι δράσεις του Συλλόγου μας

σελ. 2  

σελ. 3  

σελ. 4  

σελ. 16  

Αναλυτικά στη σελίδα 5    

Αναλυτικά στη σελίδα 2,4    

Συνεχίζουμε τις δράσεις για την αποζημίωση, αποστείλαμε επιστολή στον πρωθυπουργό

Χρόνια πολλά 
& Καλή Χρονιά!
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Η Διοίκηση του Συλλόγου επα-
ναδιατύπωσε, επισήμως, το 
αίτημά της για ένταξη του 

επικουρικού των συνταξιούχων ταχυ-
δρομικών προ του νόμου Κατρούγκα-
λου, στον υπολογισμό που γίνεται για 
όλους τους συνταξιούχους του ΕΤΕΑΕΠ. 
Μέσω υπομνήματος που κατέθεσε στον 
υπουργό Εργασίας Γιάννη Βρούτση και 
στον υφυπουργό Παναγιώτη Τσακλό-
γλου, ζήτησε τη άμεση διευθέτηση του 
θέματος.

Το υπόμνημα παραδόθηκε στους άνω-
θεν υπουργούς, κατά τη συνάντηση που 
είχαν μαζί τους οι εκπρόσωποι της Συ-
ντονιστικής Επιτροπής Αγώνα Συνταξι-
ούχων (Σ.Ε.Α), μετά το Συλλαλητήριο 
που διεξήχθη στην Πλατεία Κλαυθμώ-
νος στις 8/10/2020.

Το υπόμνημα που καταθέσαμε στον 
υπουργό Εργασίας και στον υφυπουργό 

Κοινωνικών Υποθέσεων, έχει ως εξής:
«Κύριε υπουργέ,
Αιτούμαστε την ένταξη του επικουρικού 

των συνταξιούχων ταχυδρομικών προ 
του νόμου Κατρούγκαλου, στον υπολο-
γισμό  που γίνεται για όλους τους συντα-
ξιούχους του ΕΤΕΑΕΠ.

Οι εισφορές των συνταξιούχων μας, 
παλιών και νέων, ήταν ίδιες (3% για τον 
εργαζόμενο και 3% για τον εργοδότη), 
ωστόσο  οι απολαβές τους από την επι-
κουρική σύνταξη, δεν είναι ισόποσες, 
αδικώντας κατάφορα τους προ το νόμου 
Κατρούγκαλου συνταξιούχους.

Η διαμορφωθείσα κατάσταση ισοδυ-
ναμεί με κατάφορη αδικία για χιλιάδες 
συνταξιούχους ταχυδρομικούς, καθώς 
παραβιάζεται η αρχή της ισότητας, της 
ισονομίας αλλά και της αναλογικότητας, 
που είναι βασικός «κανόνας» του ασφα-
λιστικού συστήματος.

Με δεδομένο ότι όλοι, παλιοί και νέοι 
συνταξιούχοι, «ανήκουμε» στο ΕΤΕΑΕΠ, 
ζητάμε να ενταχθεί η επικουρική σύνταξη 
όλων των συνταξιούχων του ΕΛΤΑ στο 
Ενιαίο Ταμείο και να υπολογίζεται όπως 
συμβαίνει μ’ όλες τις επικουρικές συντά-
ξεις. 

Κύριε υπουργέ,
Με τη βεβαιότητα ότι αυτή τη φορά θα 

δοθεί λύση στο πρόβλημά μας, σας ευ-
χαριστούμε, εκφράζοντας παράλληλα τη 
διαθεσιμότητά μας για τυχόν διευκρινή-
σεις.»

Καταθέσαμε υπόμνημα στο υπουργείο Εργασίας για το επικουρικό μας

Αναδρομικά: Άνοιξε η ηλεκτρονική πλατφόρμα 
του ΕΦΚΑ για τους κληρονόμους

Ρεπορτάζ - Δράσεις

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝΑΣ
Εφημερίδα του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Πρόεδρος: Γιώργος Πεπόνης
Αντιπρόεδρος: Ιωσήφ Δόμβρος

Γενικός Γραμματέας: Αναστάσιος Γεωργιάδης
Ταμίας: Γιώργος Γεωργιόπουλος

Ειδικός Γραμματέας: Ηλίας Κουτρούλης
Μέλη: Νίκος Θωμόπουλος, 

Ιωάννης Μπακάρας, Χρήστος Κοντός, 
Γεράσιμος Ζηνεμπής

Υπεύθυνος Έκδοσης: Γιώργος Πεπόνης

 Τηλ: 210-3847811/210-3824029
Fax: 210-3847812

Αγαπητοί συνάδελφοι - 
συναδέλφισσες,

Mέχρι το τέλος Δεκεμ-
βρίου, θα πραγματοποιηθεί, 
μέσω της ειδικής ηλεκτρο-
νικής πλατφόρμας του e-Ε-
ΦΚΑ, η οποία άνοιξε, η επι-
στροφή των αναδρομικών 
στους κληρονόμους θανό-
ντων συνταξιούχων. 

Επιπλέον, πιθανόν με τη 
σύνταξη Δεκεμβρίου, χωρίς 
να αποκλείεται να γίνει σε 
άλλη ημερομηνία εντός της 
χρονιάς, το υπουργείο Ερ-
γασίας θα προχωρήσει στην 
πραγματοποίηση 2ης συμπλη-
ρωματικής αποπληρωμής, για 
περιπτώσεις συνταξιούχων 
που δεν έλαβαν καθόλου 
αναδρομικά ή τα έλαβαν με 
σημαντικές και λανθασμένες 
αποκλίσεις στο τελικό ποσό 
που υπολόγιζαν να λάβουν.

Αναφορικά με την επι-
στροφή αναδρομικών σε 
κληρονόμους θανόντων συ-
νταξιούχων, ισχύουν τα εξής:

Οι κληρονόμοι των συ-
νταξιούχων θα υποβάλουν 
στον διαδικτυακό τόπο 
του e-ΕΦΚΑ (www.efka.
gov.gr) ή στην ενιαία ψη-
φιακή πύλη του Δημοσί-
ου (https://www.gov.gr/
ipiresies/oikogeneia/apoleia) 
τα στοιχεία και τα απαιτού-
μενα πιστοποιητικά για την 
επιστροφή των ποσών που 
δικαιούνται ανάλογα με το 
κληρονομικό δικαίωμά τους.

Η διαδικασία της υπο-
βολής στην ηλεκτρονική 
υπηρεσία γίνεται σε δύο 
στάδια:

α. Στο πρώτο στάδιο, 
κάθε ενήλικος δικαιούχος (η 
αίτηση για τους ανήλικους 
κληρονόμους υποβάλλεται 
από τον νόμιμο κηδεμόνα 
τους) θα πρέπει να υποβά-
λει ηλεκτρονικά την αίτηση/
υπεύθυνη δήλωση με όλα 
τα αναγκαία στοιχεία, μέχρι 
τις 17/12/2020. Εφόσον δια-
θέτει τα ζητούμενα πιστοποι-

ητικά, τα επισυνάπτει ταυτό-
χρονα στην αίτησή του.

β. Εφόσον δεν διαθέτει τα 
ζητούμενα πιστοποιητικά, θα 
πρέπει, μέχρι τις 28/2/2021, 
να επανέλθει στην υπηρεσία 
και να τα επισυνάψει στην αί-
τηση/υπεύθυνη δήλωση.

Σύμφωνα με σχετική 
ανακοίνωση του υπουργεί-
ου Εργασίας, στο πλαίσιο 
της απλούστευσης των δι-
αδικασιών, οι δικαιούχοι/
κληρονόμοι έχουν πλέον τη 
δυνατότητα να αντλήσουν 
ηλεκτρονικά, χωρίς καμία 

καθυστέρηση, τα εν λόγω 
δικαιολογητικά, που ζητού-
νται, με βάση το κληρονομι-
κό δίκαιο από την ενιαία ψη-
φιακή πύλη του Δημοσίου 
www.gov.gr.

Ειδικότερα, ζητούνται από 
τους κληρονόμους να επισυ-
νάψουν τα ακόλουθα πιστο-
ποιητικά:

• Πιστοποιητικό περί μη 
αποποίησης κληρονομιάς.

• Πιστοποιητικό περί μη 
δημοσίευσης διαθήκης.

• Πιστοποιητικό πλησιε-
στέρων συγγενών.

Eνημέρωση ΓΙΑ
ΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΜΑΣ

Πληκτρολογήστε το επίσημο σάιτ του 
Συλλόγου &  ενημερωθείτε άμεσα & έγκυρα!

ΓΡΑΨΤΕ ΑΥΤΟΥΣΙΑ την ηλεκτρονική 
διεύθυνση,

ΜΗΝ ΨΑΧΝΕΤΕ το σάιτ 
του Συλλόγου μέσω μηχανών 
αναζήτησης!

Πληκτρολογήστε
www.psselta.gr 

Ζητάμε να ενταχθεί η επικουρική σύνταξη όλων των συνταξιούχων του ΕΛΤΑ στο ΕΤΕΑΕΠ
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Διοίκηση και συνάδελφοι μέλη 
του Συλλόγου μας, έδωσαν το πα-
ρών στο Συλλαλητήριο που διορ-
γάνωσε η Συντονιστική Επιτροπή 
Αγώνα, στην Πλατεία Κλαυθμώ-
νος, στις 8 Οκτωβρίου 2020.

Εκ των κεντρικών ομιλητών 
του Συλλαλητηρίου, ήταν ο πρό-
εδρος του Συλλόγου Γιώργος 
Πεπόνης, ο οποίος αναφέρθηκε 
εκτενώς στα θέματα που απασχο-
λούν όλους τους συνταξιούχους, 
ενώ έκανε ιδιαίτερη μνεία στα ζη-
τήματα που αφορούν τους συντα-
ξιούχους ταχυδρομικούς, όπως 
το επικουρικό μας και η αποζημί-
ωση. Μετά τη συγκέντρωση στην 
Πλατεία Κλαυθμώνος, αντιπρο-
σωπεία της ΣΕΑ κατευθύνθηκε 
στο υπουργείο Εργασίας, όπου 
και συναντήθηκε με τον υπουργό 
Γιάννη Βρούτση.

Στην ομιλία του ο πρόεδρος 
ανέφερε τα εξής:

«Καλημέρα αγαπητοί συνά-
δελφοι - συναδέλφισσες.

Ζούμε στον απόηχο της χτεσι-
νής ιστορικής  μέρας που και το 
δικαστήριο αποφάσισε ότι οι χρυ-
σαυγίτες δεν είναι αθώοι. Είναι 
δολοφόνοι και  θα πάνε φυλακή.

Να ξέρουμε όμως ότι ο αντι-
φασιστικός αγώνας δεν τελειώνει 
ποτέ και πρέπει όχι απλώς να τον 
συνεχίσουμε αλλά και να τον δυ-
ναμώσουμε.

Βλέπω και χαίρομαι ότι δίνου-
με σήμερα, μέσα στην πανδημία, 
εντυπωσιακό  παρών, με τις μά-
σκες μας και τις αποστάσεις. Εμείς 
προσέχουμε τον κορονοϊό και 
το δείχνουμε. Άλλοι δεν μας 
προσέχουν και θέλουν να μας φο-
βίσουν παρά να μας βοηθήσουν.

Αν ήταν διατεθειμένοι  να μας 
βοηθήσουν, θα κάνανε προσλή-
ψεις γιατρών και νοσηλευτικού 
προσωπικού, θα πολλαπλασία-
ζαν τις Μονάδες Εντατικής Θερα-
πείας, θα έλυναν τα προβλήματα 
που έχουν τα γηροκομεία, θα ενί-
σχυαν την υπηρεσία «βοήθεια στο 
σπίτι» και πολλά άλλα.

Δεν θα έμεναν αδρανείς για 
τις συνθήκες που επικρατούν 
στα σχολεία με τα παιδιά και 

εγγόνια μας, ούτε σχεδόν αδιά-
φοροι για τον επικίνδυνο συνω-
στισμό των επιβατών στα Μέσα 
Μαζικής Μεταφοράς.

Βέβαια το κράτος των αρίστων 
τα παρουσιάζει όλα καλά και δίνει 
μια εικόνα ρόδινη, που διατηρεί-
ται και ανανεώνεται από τα φίλια 
προς την κυβέρνηση ΜΜΕ. Οι λί-
στες Πέτσα κάνουν καλή δουλειά.

Ποιο παράδειγμα θέλετε να 
πάρουμε. Να πούμε ότι έχουμε 
εκατοντάδες χιλιάδες συναδέλ-
φους, πολλούς και ανάμεσά μας 
που είναι συνταξιούχοι χωρίς να 
παίρνουν σύνταξη για δύο, τρία, 
τέσσερα ακόμη και πέντε χρόνια. 
Και ότι αυτό δεν το μάθαμε από 
τον αρμόδιο υπουργό, αλλά επι-
σήμως από τον κ. Ρέγκλινγκ. Ο κ. 
Βρούτσης ισχυρίζεται στα κανά-
λια, χωρίς βέβαια τον δημοσιο-
γραφικό αντίλογο, ότι οι συντάξεις 
πλέον βγαίνουν σε λίγα λεπτά και 
με το πάτημα ενός κουμπιού.

Θα μου πείτε ότι τελευταία ακό-
μη και για τα εθνικά θέματα από 
τους Γερμανούς, τους Τούρκους 
και τους Νατοϊκούς μαθαίνουμε 
τα νέα.

Προεκλογικά μας είχαν τάξει 
κατάργηση του νόμου Κατρού-
γκαλου και αυτό που κάνουν είναι 
να καταργούν σταδιακά μόνο τα 
λίγα καλά που αυτός ο νόμος είχε. 
Μας υποσχέθηκαν αυξήσεις στις 
συντάξεις και έφεραν ένα προϋ-
πολογισμό που ήδη εκτελείται, με 
200 εκατομμύρια ευρώ λιγότερα 
για το ασφαλιστικό.

Μας υπόσχονταν αναδρομι-
κά με το τσουβάλι  και με την 
πιλοτική δίκη βρήκαν τον τρόπο 

να τα πετσοκόψουν, περιορίζο-
ντάς τα στο 11μηνο, αλλά ήρθε 
και το χειρότερο. Από τα 4 δις που 
όριζε, όπως οι ίδιοι δήλωναν, η 
τελευταία απόφαση του Σ.τ.Ε. να 
πληρώσουν, τα έφεραν κάτω και 
από τα μισά, στο 1,4 δις. Απέκλει-
σαν έτσι 1,5 εκατομμύριο συνα-
δέλφους που έπαιρναν κάτω από 
1.000 ευρώ, ενώ και αυτοί συμπε-
ριλαμβάνονται στην απόφαση του 
Σ.τ.Ε. για τα δώρα και το επικου-
ρικό.

Και προχτές ακόμη πετσόκο-
ψαν, εντελώς αυθαίρετα και πριν 
την απόφαση του Ελεγκτικού Συ-
νεδρίου, που κατά τα άλλα σέβο-
νται, τα αναδρομικά των συνταξι-
ούχων του Δημοσίου.

Αυτό δείχνει θράσος και υπο-
κρισία. Όλα ήταν μεθοδεύσεις 
για την κλοπή της ψήφου των 
συνταξιούχων. Tους πήραμε 
όμως χαμπάρι, έστω και κατόπιν 
εορτής, μόνο και μόνο με την κα-
τάργηση της λεγόμενης 13ης σύ-
νταξης και την άθλια δικαιολογία 
ότι αυτή ήταν κουτσουρεμένη.

Να δούμε τώρα τι θα κάνουν. 
Οι γιορτές έρχονται και εμείς θα 
βρεθούμε ξανά στους δρόμους 
να διεκδικούμε μια όχι κουτσου-
ρεμένη αλλά ολόκληρη σύνταξη 
για τον κάθε συνταξιούχο.

Αποκαλύφτηκαν πλέον και 
από τις μεθοδεύσεις τους για την 
παράδοση του επικουρικού στους 
ιδιώτες. Στη δήθεν διχογνωμία 
των Μηταράκη και Βρούτση 
προστέθηκε η στοχευμένη  πα-
ρέμβαση του συμβούλου του 
πρωθυπουργού κου Πατέλη, ο 
οποίος, δεν ανακοίνωσε απλά την 

μπίζνα του αιώνα με την παρά-
δοση της επικουρικής ασφάλισης 
στις ασφαλιστικές εταιρείες, αλλά 
ετοίμασε και τον κοινωνικό αυτο-
ματισμό. Δήλωσε ότι είναι ντρο-
πή οι νέοι να πληρώνουν εμάς 
τους συνταξιούχους. Λυπάται 
δήθεν τους νέους αλλά δεν είπε 
κουβέντα για τη σημερινή ξευτί-
λα των μεροκάματων και των μι-
σθών τους, ούτε ότι εμείς έχουμε 
χρυσοπληρώσει τις συντάξεις μας 
και οι κυβερνήσεις, με διάφορους 
τρόπους (δομημένα ομόλογα των 
κουμπάρων – P.S.I. του Βενιζέλου 
κ.λ.π.) άδειαζαν τα ασφαλιστικά 
μας ταμεία.

Σύντομα συνάδελφοι γι’ αυτό 
το θέμα θα χρειαστεί να δώσουμε, 
εργαζόμενοι και συνταξιούχοι, τη 
μάχη των μαχών και να ξέρουμε 
ότι αν αυτή δεν είναι νικηφόρα 
και εμείς θα χάσουμε σταδιακά 
το επικουρικό και τα χρήματα 
των νέων θα μπουν στον «τζό-
γο», με αυξημένες τις πιθανότη-
τες να έχουν τη τύχη που είχαν οι 
επενδύσεις της Enron, της Lehman 
Brothers και της ντόπιας AΣΠΙΣ 
Πρόνοια.

Τελειώνοντας επιτρέψτε μου 
δυο ακόμη λόγια που δείχνουν 
τις συμπεριφορές του επιτελικού 
κράτους και στους συνάδελφους 
μου, συνταξιούχους του ΕΛΤΑ.

Η μία αφορά την άνιση μεταχεί-
ριση του υπουργού εργασίας για 
το επικουρικό μας.

Ακούστε, οι συνταξιοδοτηθέ-
ντες πριν το 2015 από τον ίδιο 
εργοδότη, με την ίδια και απαράλ-
λακτη εργασία και ίδιες εισφορές 
με αυτούς μετά το 2015, παίρνουν 

τη μισή επικουρική σύνταξη!!!
Όταν διαμαρτυρόμαστε, αντί 

να διορθώσουν την αδικία, μας 
παραθέτουν νόμους και διατά-
ξεις, για να την ψευτοστηρίξουν.

Η δεύτερη αφορά τη Διοίκηση 
του ΕΛ ΤΑ, η οποία με απόφαση 
που πήρε το Μάρτη του 2020, 
έκοψε τη μοναδική αποζημίωση 
απόλυσης που έπαιρναν οι συ-
νάδελφοι και από 30.000 ευρώ, 
αυθαίρετα και παρά τη Σ.Σ.Ε., τους 
έδωσε 15.000 ευρώ. Έφτασε να 
τιμωρήσει αναδρομικά και αυτούς 
που είχαν αποχωρήσει πριν την 
απόφαση, δηλαδή το 2019 και το 
πιο κωμικοτραγικό, έβγαλε τους 
συνάδελφους αναξιόπιστους, 
δηλώνοντας στην εφορεία ψευ-
δώς ότι τους έδωσε και τις 30.000 
ευρώ!!!

Το αίτημά μας για συνάντηση 
με τον υπουργό κο Πιερακάκη  
και οι εξηγήσεις της Κυβέρνησης 
στη  Βουλή πλέον, όπου έφερε το 
θέμα η αντιπολίτευση, παραμέ-
νουν ακόμη σε εκκρεμότητα.

Έτσι όπως διαμορφώνεται  η 
κατάσταση, συνάδελφοι, ο αγώ-
νας  είναι μονόδρομος. Δεν μένει 
παρά να συσπειρωθούμε όλοι 
στη Συντονιστική μας Επιτροπή 
και να τον δυναμώσουμε για να 
έχουμε αποτελέσματα.

Σας ευχαριστώ πολύ. Εύχο-
μαι υγεία σε όλους».

Παρόντες στον αγώνα!

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Εκ των κεντρικών ομιλητών στο Συλλαλητήριο της ΣΕΑ,
ήταν ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης

Το Συλλαλητήριο της ΣΕΑ πραγματοποιήθηκε πριν την επιβολή του δεύτερου lockdown

Σ’ όλα τα μείζονα
ζητήματα που απασχολούν 
τους συνταξιούχους ανα-

φέρθηκε ο πρόεδρος 
του Συλλόγου μας
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Συνάδελφοι
Συναδέλφισσες,

Η έκθεση της Επιτροπής Πισ-
σαρίδη εκφράζει μια άκρως 
νεοφιλεύθερη συλλογιστική 
επί του ασφαλιστικού και απο-
τυπώνει την πρόθεση της κυ-
βέρνηση να μεταβάλλει άρδην 
και ασφαλώς εις βάρος των 
συνταξιούχων, την ισχύουσα 
κατάσταση.

Οι «σοφοί» της Επιτροπής επι-
μένουν στην είσοδο των ιδιω-
τών στην επικουρική ασφάλιση 
και στην πλήρη μεταβολή της 
αναδιανεμητικής λειτουργί-
ας, καθώς και του δημόσιου 
χαρακτήρα, που διέπει την τε-
λευταία.  Ο βασικός πυλώνας 
της Επιτροπής Πισσαρίδη για 
το ασφαλιστικό, παραμένει η 
κεφαλαιοποίηση της επικου-
ρικής ασφάλισης και μάλιστα 
αμέσως! 

Η κυβέρνηση προωθεί ένα 
συστημικό μοντέλο στα πρότυ-
πα του ασφαλιστικού Πινοσέτ 
και στέλνει στα «αρπακτικά την 
επικουρική ασφάλιση. 

Οδηγεί με μαθητική ακρί-
βεια σε πλήρη εξαΰλωση των 
επικουρικών συντάξεων!

Υπονομεύει σοβαρά το μέλ-
λον των παιδιών μας, τωρι-
νών εργαζόμενων, οι οποίοι 
θα εξαναγκαστούν να βάλουν 
τα χρήματά τους σε ατομικούς 
«κουμπαράδες», οι οποίοι δεν 
τους προσφέρουν την παρα-
μικρή εξασφάλιση, ενόψει της 
σύνταξής τους!

Πρόκειται για διάλυση της 
κοινωνικής ασφάλισης και 
αυτό πρέπει να το συνειδητο-
ποιήσουν άπαντες!

Και δεν είναι μόνο αυτά που 
προτείνουν οι «σοφοί» της Επι-
τροπής Πισσαρίδη και επεξερ-
γάζεται το υπουργείο Εργασίας. 

Επί της ουσίας προωθείται ο 
τερματισμός της πρόωρης συ-
νταξιοδότησης, μέσω δύο αξό-
νων:

• Με την αναπροσαρμογή 
των κανόνων υπολογισμού 
της ανταποδοτικής κύριας σύ-
νταξης ανάλογα με την ηλικία 
συνταξιοδότησης

• Τον εξορθολογισμό των 
κανόνων αναγνώρισης πλα-
σματικών χρόνων ασφάλισης

Αντικοινωνικές και αντιερ-
γατικές είναι οι προτάσεις της 
Επιτροπής για τους εργαζόμε-
νους και συνολικά τους νέους, 
καθώς προβλέπεται, μεταξύ 
άλλων:

• Η συγχώνευση όλων των 
σημερινών επιδομάτων σε ένα, 
με εξαίρεση τα επιδόματα ανερ-
γίας, αναπηρίας και στέγασης.

• Ο πλήρης ανασχεδιασμός 
του επιδόματος ανεργίας

• Υπερωρίες που ουσιαστικά 
δεν θα πληρώνονται από τον 
εργοδότη!

Συνάδελφοι 
Συναδέλφισσες, 
Πρέπει να αντιδράσουμε στη 

λαίλαπα που έρχεται για την 
κοινωνική ασφάλιση. Οφεί-
λουμε να το πράξουμε όχι 
μόνο για εμάς, τους συνταξι-
ούχους, αλλά τα παιδιά και τα 
εγγόνια μας, για την υπερά-
σπιση των δικών μας και των 
δικών τους μελλοντικών συ-
ντάξεων. Θα οργανώσουμε τις 
δράσεις, παρά τις αντιξοότητες 
ελέω της πανδημίας, προκειμέ-
νου να βάλουμε «φρένο» στα 
σχέδιά τους.

Βρίθει σφαλμάτων και λαθών 
η διαδικασία που «τρέχουν» 
το υπουργείο Εργασίας και ο 

ΕΦΚΑ, αναφορικά με την επιστροφή 
αναδρομικών στους δικαιούχους συ-
νταξιούχους, με κύρια ευθύνη του πο-
λιτικού προϊστάμενου, υπουργού Γιάν-
νη Βρούτση. 

Χιλιάδες συνταξιούχοι ταλαιπωρού-
νται, αγωνιούν, τρέχουν από λογιστή 
σε δικηγόρο και κυρίως βρίσκονται σε 
καθεστώς σύγχυσης, επειδή ο υπουρ-
γός Εργασίας, δεν αποσαφηνίζει, δεν 
ξεκαθαρίζει, τι ισχύει ανά περιπτώσεις. 
Με λίγα λόγια δεν καθησυχάζει.

Αντιθέτως, συγχρωτίζεται στα τηλε-
οπτικά «παράθυρα» με διάφορους ει-
δικούς και μη, που παρακινούν τους 
συνταξιούχους να προβούν σε ενέρ-
γειες, προκειμένου να διεκδικήσουν τα 
χρήματά τους. Την ίδια στιγμή, ο ίδιος 
παραμένει «βουβός», σαν να υιοθετεί 
έστω και εμμέσως τη βαβέλ προτάσε-

ων και συμβουλών που δίνονται στους 
συνταξιούχους,  λες και αποτελεί συ-
νεργάτη εργατολόγων, νομικών, δημο-
σιογράφων κτλ.

Ο υπουργός πρέπει άμεσα να δώσει 
επαρκείς επεξηγήσεις για μια σειρά 
από «κακοτεχνίες» οι οποίες εμφανί-
στηκαν στην απόδοση των αναδρομι-
κών και αφορούν συναδέλφους που 
έλαβαν για πρώτη φορά σύνταξη μετά 
το Μάιο του 2016, αλλά υπέβαλαν αί-
τηση πριν το επίμαχο 11μηνο. 

Επίσης, αφορούν συναδέλφους που 
έλαβαν για πρώτη φορά σύνταξη μέσα 
στο 11μηνο Ιούνιος 2015 – Μάιος 2016. 

Πώς θα υποβάλλετε
ένσταση-αίτηση θεραπείας 
Συνάδελφοι,
Εμείς, ως διοίκηση του Συλλόγου, 

είμαστε υποχρεωμένοι να σας ενημε-
ρώσουμε για τις κακοτοπιές και να σας 
καταδείξουμε τα μέσα που έχετε στη 
διάθεσή σας, προκειμένου να γνωστο-

ποιήσετε τις αδικίες που έχετε υποστεί 
(λιγότερα ή και καθόλου χρήματα).

Στον επίσημο ιστότοπο του EΦΚΑ, 
efka.gov.gr, και συγκεκριμένα στις ηλε-
κτρονικές υπηρεσίες, υπάρχει η ενό-
τητα Ένσταση/αίτηση θεραπείας κατά 
μηνιαίου ενημερωτικού σημειώματος 
πληρωμής κύριας σύνταξης.

Σ’ αυτή την ενότητα, μπορείτε να κα-
ταγράψετε το ποσό των αναδρομικών 
που δικαιούστε να λάβετε. Ο υπολογι-
σμός τους προκύπτει από τα ενημερω-
τικά σημειώματα και γίνεται ως εξής: 
Προσθέτουμε το ποσό της κράτησης με 
το νόμο 4051 και το ποσό της κράτησης 
με το νόμο 4093. Πολλαπλασιάζουμε 
επί 11 και από το ποσό που προκύπτει, 
αφαιρούμε 4% για τον ένα μήνα και 
6% για τους υπόλοιπους 10.

Μπορείτε να αποτυπώσετε τη διαφω-
νία σας για το ποσό που έχετε λάβει 
αλλά και το αίτημά να σας χορηγηθεί 
το ακριβές ποσό που δικαιούστε.

Με την ευκαιρία και σ’ αυτή την 
πλατφόρμα, οι συνάδελφοι έχουν τη 
δυνατότητα να αναφέρουν και άλλα 
συνταξιοδιοτικά ζητήματα που τους 
απασχολούν. Μπορούν, επίσης, μέσω 
της ένστασης-αίτησης, να ζητούν τη σω-
στή εφαρμογή των αποφάσεων του 
Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣΤΕ) 
για τα αναδρομικά και να καλούν τον 
ΕΦΚΑ να τους επιστρέψει  όλα τα ποσά 
που δικαιούνται, στα οποία συμπε-
ριλαμβάνονται τα δώρα, επικουρικό 
αλλά και τους τόκους.

Φυσικά, παραμένουμε δύσπιστοι στο 
ότι οι αρμόδιες υπηρεσίες θα λάβουν 
υπόψη τις ενστάσεις και ιδίως αυτή που 
σχετίζεται με την επιστροφή όλων των 
ποσών για τα αναδρομικά, καθ’ ότι εί-
ναι η ίδια η κυβέρνηση που περιέκοψε 
το συνολικό ποσό των αναδρομικών, 
από 3,9 δισ.ευρώ που ορίζουν οι απο-
φάσεις του ΣΤΕ από το 2015,  μόνο στο 
1,4 δισ.ευρώ.

Έρχεται λαίλαπα για την κοινωνική ασφάλιση
Πρέπει να αντιδράσουμε!

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Δεν έχει τέλος το μπάχαλο με τα αναδρομικά!

Το σχέδιο Πισσαρίδη οδηγεί σε εξαΰλωση
τις επικουρικές συντάξεις μας
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Η κυβέρνηση, με μια 

κατάπτυστη τροπο-

λογία που έφερε στη 

Βουλή, ανοίγει διάπλατα 

τον δρόμο για την ιδιωτικο-

ποίηση των Ελληνικών Τα-

χυδρομείων (ΕΛΤΑ). Απολύ-

σεις χιλιάδων εργαζομένων, 

πλήρης διάλυση των εργασι-

ακών συμβάσεων και συρρί-

κνωση του δικτύου του Ορ-

γανισμού, περιλαμβάνονται 

στην τροπολογία, που βάζει 

ταφόπλακα στα Ελληνικά Τα-

χυδρομεία, τα οποία αν και ο 

οργανισμός με τη μεγαλύτε-

ρη προσφορά στο κοινωνικό 

σύνολο, αντιμετωπίζονται ως 

παρίας!

Το σχέδιο της κυβέρνησης 

για τα ΕΛΤΑ, εδράζεται στην 

εφαρμογή νεοφιλελεύθε-

ρων πολιτικών, που έχουν 

ως στόχο να απαξιώσουν τον 

οργανισμό και κατόπιν να τον 

παραδώσουν βορά στους 

ιδιώτες. Τα Ελληνικά Ταχυ-

δρομεία μετατρέπονται σε 

ιδιωτικό μαγαζί και η πολι-

τικά διορισμένη διοίκηση του 

θα μπορεί να παρακάμπτει 

την νομοθεσία του Δημοσίου 

και του ΑΣΕΠ και θα κάνει ό,τι 

θέλει.

Eίναι ξεκάθαρο ότι η κυ-

βέρνηση μεθοδεύει την 

ιδιωτικοποίηση των ΕΛΤΑ, 

ώστε καθαρά από χρέη και 

μάλιστα, με χρήματα των 

φορολογουμένων πολιτών, 

να παραδοθούν στα ιδιωτικά 

συμφέροντα.

Οι εργαζόμενοι των Ελ-

ληνικών Ταχυδρομείων είναι 

αυτοί που θα πληρώσουν 

και πάλι ακριβά το τίμημα, 

κάτι που, άλλωστε, διαφάνη-

κε πανηγυρικά με το ζήτημα 

της αποζημίωσης. Η διοίκη-

ση των ΕΛΤΑ «έκλεψε» τα 

λεφτά από τους νέους συ-

νταξιούχους και η κυβέρνη-

ση, παρά τις επανειλημμένες 

οχλήσεις της Ομοσπονδίας 

Εργαζομένων και του Συλ-

λόγου μας, έκανε τα στραβά 

μάτια…

Αυτό το σχέδιο ανοσιούρ-

γημα, το οποίο ψήφισε μόνο 

η κυβέρνηση και αντέκρουσε 

σύσσωμη η αντιπολίτευση, 

δεν πρέπει να περάσει!

Καλούμε την κυβέρνηση 

να το πάρει άμεσα πίσω και 

στη θέση του να καταθέσει 

ένα ολοκληρωμένο σχέδιο 

για τη βιώσιμη ανάπτυξη 

των ΕΛΤΑ. Σχέδιο, το οποίο 

θα εξασφαλίσει στο ανθρώ-

πινο δυναμικό αξιοπρεπείς 

όρους εργασίας, με συλλο-

γικές συμβάσεις, αποτελε-

σματική εξυπηρέτηση των 

πολιτών, σεβασμό στο ΑΣΕΠ 

και σε κάθε διαφανή διαδι-

κασία.

Επιστολή στον πρωθυ-
πουργό κ.Κυριάκο Μη-
τσοτάκη απέστειλε η 

Διοίκηση του Συλλόγου, με 
αντικείμενο το μείζον θέμα της 
αποζημίωσης των συναδέλ-
φων ταχυδρομικών. Η Διοίκη-
ση κάλεσε τον πρωθυπουργό 
να επιληφθεί του ζητήματος 
και να δώσει άμεσα λύση.

Η επιστολή προς τον Κυριάκο 
Μητσοτάκη έχει ως εξής:

«Προς τον πρόεδρο της κυ-
βέρνησης κ. Κυριάκο Μητσο-
τάκη

Κύριε πρωθυπουργέ,

Με την παρούσα επιστολή, 
ζητάμε την παρέμβασή σας, 
προκειμένου να αποδοθεί δι-
καιοσύνη στους συναδέλφους 
συνταξιούχους που έχουν φύ-
γει από την εργασία τους από 

την 1-1-2019 και εντεύθεν, και 
οι οποίοι δεν έχουν λάβει ολό-
κληρη την αποζημίωση των 
30.000 ευρώ.  Το ποσό αυτό, 
δηλαδή οι 30.000 ευρώ, είχε 
προσδιοριστεί-συναποφασιστεί 
μετά από συμφωνία των Διοι-
κήσεων ΕΛΤΑ και της Πανελλη-
νίας Ομοσπονδίας Συνδικάτων 
Ταχυδρομικών (ΠΟΣΤ). 

Με απόφαση της Διοίκησης 
των Ελληνικών Ταχυδρομείων, 
παρανόμως και αυθαιρέτως πε-
ρικόπηκε η αποζημίωση σε πε-
ρίπου 500 συναδέλφους, από 
30.000 ευρώ, κατά το ήμισυ, 
ήτοι 15.000 ευρώ.

Η εν λόγω απόφαση της πα-
ρούσας Διοίκησης των Ελληνι-
κών Ταχυδρομείων, λήφθηκε 
τον Μάρτιο του 2020, και το 
φυσιολογικό θα ήταν, όχι βέ-

βαια σωστό, διότι παραβιάζε-
ται συλλογική σύμβαση, να 
αφορούσε όσους βγήκαν στη 
σύνταξη μετά την απόφαση 
(13/3/2020).

Αναιτίως, στην απόφαση για 
περικοπή αποζημίωσης, συμπε-
ριλήφθηκαν και οι συνάδελφοι 
που είχαν συνταξιοδοτηθεί ήδη 
πολύ πριν τη λήψη της εν λόγω 
απόφασης! 

Μάλιστα έχει γίνει και το εξής 
αλλόκοτο και πέραν πάσης λο-
γικής: το ποσό όλης της απο-
ζημίωσης είχε βεβαιωθεί στην 
εφορία!

Η αναδρομική ισχύς της από-
φασης, προκαλεί μεγάλο οι-
κονομικό πλήγμα στους συ-
ναδέλφους και στις οικογένειές 
τους, καθώς και προβληματι-
σμό στο κοινωνικό περιβάλ-

λον. Παράλληλα δημιουργεί 
συνειρμούς και διογκώνει την 
αρνητική κριτική και προς την 
κυβέρνηση.

Αυτό συμβαίνει 
διότι τόσο ο Σύλλο-
γός μας, όσο και η 
Ομοσπονδία Εργα-
ζομένων, ζητήσαμε 
κατ’ επανάληψη 
από τη Διοίκηση 
των ΕΛΤΑ, αλλά το 
αρμόδιο υπουργείο Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης, να ασχοληθεί 
με το μείζον ζήτημα και να δώ-
σει λύση.

 Ουδέποτε λάβαμε κάποια 
απάντηση και ως εκ τούτου 
κρίναμε ότι είναι επιβεβλημένο 
να απευθυνθούμε σ’ εσάς και 
να σας γνωστοποιήσουμε τη 
φύση του προβλήματος, ευελ-

πιστώντας σε οριστική διευθέ-
τησή του.

Κύριε πρωθυπουργέ, κατό-
πιν τούτου, σας  καλούμε να 

μεριμνήσετε, έτσι 
ώστε να αποδοθεί 
το υπόλοιπο ποσό 
της αποζημίωσης 
στους συναδέλ-
φους μας, το οποίο 
είναι περίπου 6 
εκατομμύρια ευρώ 

στο σύνολο.

Πολύ  μικρό ποσό αναλογικά 
με τα χρήματα που θα δοθούν 
στα ΕΛΤΑ, όμως τόσο μεγάλο 
και αναγκαίο για τους συνα-
δέλφους.

Είμαστε βέβαιοι ότι θα άρετε 
αυτή την αδικία και σας ευχαρι-
στούμε.»

Επιστολή στον πρωθυπουργό για την αποζημίωση

Το σχέδιο-ανοσιούργημα για τα ΕΛΤΑ δεν θα περάσει!

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Μεθοδεύεται η ιδιωτικοποίηση των Ελληνικών Ταχυδρομείων

Ζητάμε από τον κ.Μητσοτάκη να δώσει άμεσα λύση

Το ποσό όλης
της αποζημίωσης

είχε βεβαιωθεί
στην εφορία!
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Απόψεις & Σχόλια

Είναι γνωστό πως στις διαδικα-
σίες που ακολουθούνται από 
την εκάστοτε κυβέρνηση, εκεί-

νο που χαρακτηρίζει την οικονομική 
πολιτική – σε γενικές γραμμές – είναι 
οι περικοπές στις δαπάνες του κρά-
τους, για ν’ αυξηθούν τα έσοδα. 

Η πολιτική αυτή αποτελεί την εύκο-
λη λύση. Με μία νομοθετική πράξη 
περιορίζεις μισθούς και συντάξεις και 
πετυχαίνεις, ως ένα βαθμό, τον στό-
χο σου. Η ενέργεια όμως αυτή, δημι-
ουργεί αλυσιδωτές αντιδράσεις στην 
κοινωνική ζωή της χώρας. Αδύναμα 
οικονομικά νοικοκυριά, περιορισμός 
ρευστότητας στην αγορά, που παράλ-
ληλα με την αυξημένη ανεργία, οδη-
γούν σε πολιτικά αδιέξοδα.

Σε μία χώρα με 
πάνω από τρία (3) εκα-
τομμύρια συνταξιού-
χους, όπου οι μισοί λα-
βαίνουν σύνταξη κάτω 
από 500 ευρώ και όταν 
τα αποθεματικά των 
Ταμείων από 26 δις 
ευρώ μειώθηκαν μέσα 
σε τέσσερα χρόνια, στα 
4,5 δις, οι δε συντάξεις 
υπέστησαν μείωση που 
έφτασε και το 40%, οι 
εξελίξεις δεν μπορεί 
να είναι αισιόδοξες. 
Αν μάλιστα λάβουμε 
υπ’ όψη και την αύξηση της ανεργίας, 
όπου οι απασχολούμενοι (πάψαμε πια 
να μιλάμε για εργαζόμενους) μειώθη-
καν κατά 30%, τότε ασφαλώς η χώρα 
δεν πορεύεται σωστά.

Όλα αυτά τα στοιχεία που παρέθε-
σα (πηγή: Ινστιτούτο Εργασίας ΓΣΕΕ) 
δείχνουν πως υπάρχει ένας πόλεμος, 
όχι στρατιωτικός, αλλά οικονομικός, 
σκληρός σε μέγεθος και σε εξέλιξη με 
πολλά μέτωπα. Το χέρι που κρατάει 
το στυλό, ή πληκτρολογεί στον υπο-

λογιστή μειώσεις σε συντάξεις και κοι-
νωνικές παροχές, ή δίνει εντολή για 
κατασχέσεις σπιτιών και τραπεζικών 
λογαριασμών, είναι ένα όπλο που 
δολοφονεί τις ελπίδες 
για μια καλύτερη ζωή. 
Τα δομημένα Ομόλογα 
του Δημοσίου, αποδο-
μήθηκαν μέσα σε μια 
μέρα και δημιούργησαν 
οικογενειακά δράματα 
στους μικροκαταθέτες 
που εμπιστευτήκαν, για 
εξασφάλιση, το Κράτος. 
Αυτή είναι η κοινωνική 
πολιτική που οδήγησε 
τη χώρα σε οικονομι-
κά αδιέξοδα. Επίλογος 
αυτού του δράματος 
που ζει ο τόπος είναι τα 
χιλιάδες μορφωμένα παιδιά που πή-
ραν το δρόμο της ξενιτιάς – και εξα-
κολουθούν το ίδιο – για να εξασφαλί-
σουν επαγγελματική αποκατάσταση, 

που δε βρίσκουν στον 
τόπο τους.

Και μέσα σ’ αυτό το 
κλίμα, έρχεται και ο 
ΕΛΤΑ να περικόψει τα 
ποσά που δικαιούνται 
ως αποζημίωση, οι 
συνάδελφοι που απο-
χωρούν νομότυπα από 
την Υπηρεσία. Φαίνεται 
πως λησμονούν ότι η 
αποζημίωση αυτή απο-
τελεί συμβασιακή υπο-
χρέωση του εργοδότη 
και είναι νομικά κατο-
χυρωμένη. Οι άλλοι 

μάλιστα Οργανισμοί καθώς και οι τρά-
πεζες, δίνουν πολλαπλάσια ποσά, 
ακόμα και πλασματικά χρόνια εργασί-
ας. Οι διοικούντες των ΕΛΤΑ ξεχνούν 
ότι είναι Κρατικός Οργανισμός και 
όλες τις συμβασιακές του υποχρεώ-
σεις τις επωμίζεται η εκάστοτε Κυβέρ-
νηση. Εκεί πρέπει να στραφούν για να 
εξασφαλίσουν τα ποσά που απαιτού-
νται για τις αποζημιώσεις, η διοίκηση 
του Οργανισμού – κατά κύριο λόγο – 
αλλά και οι εργαζόμενοι. Να διεκδική-

σουν και να υπερασπιστούν αυτό τους 
το δικαίωμα με κάθε μέσο ακόμα και 
δικαστικά. Εμείς είμαστε στο πλευρό 
τους. Τους κατανοούμε απόλυτα.

Μ’ αυτή την αφορ-
μή δεν πρέπει να ξε-
χνάμε εμείς οι συντα-
ξιούχοι, τι τραβήξαμε 
για την διαχείριση 
των αποθεματικών 
του Επικουρικού μας 
Ταμείου. Για πολλές 
δεκαετίες μας υποχρέ-
ωναν, όπως και όλα τα 
Ταμεία, τ’ αποθεματικά 
μας, να τα καταθέτου-
με άτοκα στην Τράπε-
ζα της Ελλάδας, όταν 
στην τραπεζική αγορά 

το επιτόκιο έφτανε στο 25%. Σε μία 
τετραετία διπλασιάζονταν το κεφά-
λαιο. Ο ισχυρισμός που εισπράτταμε 
σε κάθε διαμαρτυρία μας ήταν ότι τα 
χρήματα αυτά πάνε στην ανάπτυξη της 
χώρας και στην υλική 
αποκατάσταση των ζη-
μιών που προξενήθη-
καν στον δεύτερο πό-
λεμο και τον εμφύλιο 
σπαραγμό. Αργότερα 
φάνηκε – εμείς το ξέ-
ραμε – ότι τα χρήματα 
αυτά μαζί με την Αμε-
ρικανική βοήθεια (σχέ-
διο Μάρσαλ) πέρασαν 
σε χέρια ημετέρων 
που έγιναν οικονομικά 
ισχυροί με βιομηχανί-
ες και στόλους εμπο-
ρικών πλοίων μέσα σε 
λίγο καιρό.

Ενθυμούμαι μια Συνέλευση του 
κλάδου, στην οποία παρευρίσκονταν 
ο τότε αρμόδιος Υπουργός. Όταν έβα-
λα το θέμα στην εισήγησή μου και 
ρωτήθηκε, περιορίστηκε να πει ότι 
θα το δει και θα εισηγηθεί ανάλογα. 
Αυτή ήταν και είναι η τακτική των πο-
λιτικών μας.

Η δύσκολη κατάσταση που καθη-
μερινά ζούμε, δημιουργεί αντίστοιχες 

υποχρεώσεις και στα συνδικαλιστικά 
μας όργανα: Να διαχειρίζονται σω-
στά τα οικονομικά μας αιτήματα και 
να παρεμβαίνουν όταν παραβιάζονται 
τα κοινωνικά μας δικαιώματα. Πρέπει 
ακόμα ν’ αποφύγουμε τον Εργατοπα-
τερισμό που δημιουργεί κατεστημένα. 
Είναι γνωστό σε όλους ότι το καταστα-
τικό χρειάζεται πολλές τροποποιήσεις. 
Όταν φτάσουμε στο στάδιο επεξεργα-
σίας, πιστεύω πως θα χρειαστεί, κοντά 
στα άλλα, να προστεθεί κι ένα νέο 
άρθρο που θα προβλέπει τη δημιουρ-
γία ενός συμβουλευτικού οργάνου. 
Αυτό πρέπει να είναι το «Συμβούλιο 
των προέδρων» στο οποίο θα συμ-
μετέχουν όλοι οι χρηματίσαντες πρόε-
δροι και θα συνέρχεται, όταν το ζητά η 
Διοίκηση του Συλλόγου. Έτσι δεν θα 
χάνεται η πολύτιμη πείρα που απο-
κτούν όσοι διαχειρίζονται, για χρόνια, 
τα προβλήματα του κλάδου.

Κλείνοντας αυτές τις σκέψεις, για 
άλλη μια φορά θέλω να πω, ότι οι 

αφορισμοί για συνα-
δέλφους, που συχνά 
βλέπουν το φως της 
δημοσιότητας, δεν 
αποτελούν συνδικα-
λισμό. Δεν φτάνει να 
επικαλείται κανείς την 
αγάπη που είχε και 
έχει και τώρα από τους 
συναδέλφους. Πρέ-
πει αυτή την αγάπη 
να την υπερβαίνει για 
να μπορέσει να καθιε-
ρωθεί σαν υπεύθυνο 
άτομο στον ευρύτε-
ρο χώρο, που θα του 
εξασφαλίσει και την 

πλειοψηφία, που τώρα φαντάζεται 
πως έχει. Όταν σε μόνιμη βάση παρα-
γνωρίζεις την όποια προσφορά και 
περιορίζεσαι σε απαράδεχτους χαρα-
κτηρισμούς (ινστρούκτορες-κομισάρι-
ους-υβριστής κι ό,τι άλλο φανταστείς) 
να ‘σαι σίγουρος πως δεν ανεβάζεις 
το επίπεδο της αντιπαράθεσης, αλλά 
κατρακυλάς στην ανυποληψία χωρίς 
περίσκεψη και χωρίς αιδώ και είναι 
κρίμα.

Η καταπάτηση των δικαιωμάτων εργαζόμενων και συνταξιούχων

Του Απόστολου Βουραζανίδη

Υπάρχει

ένας πόλεμος,

όχι

στρατιωτικός,

αλλά

οικονομικός

Οι διοικούντες

των ΕΛΤΑ

ξεχνούν

ότι είναι

Κρατικός

Οργανισμός

Πρέπει ακόμα

ν’ αποφύγουμε

τον

Εργατοπατερισμό 

που δημιουργεί

κατεστημένα
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Απόψεις & Σχόλια

Είναι καιρός, πλέον, να δούμε ποιο 
είναι το παρόν και ποιο το αύριο για 
την κοινωνία, τους εργαζόμενους, 

τους συνταξιούχους, που επλήγησαν βά-
ναυσα κατά τα μνημονιακά χρόνια.

Το παρόν μας στιγματίστηκε από τους 
μνημονιακούς νόμους, παρόλο που η δι-
καιοσύνη μας δικαίωσε απολύτως, λέγο-
ντας στις κυβερνήσεις ότι οι συνταξιούχοι 
δεν είναι τα υποζύγια της κρίσης, όπως κά-
ποια επιχείρησαν να παρουσιάσουν.

Δεσμευτήκατε, κύριοι της τωρινής κυ-
βέρνησης, να υλοποιήσετε τις αποφάσεις 
των δικαστηρίων και να καταργήσετε το 
νόμο 4387, που άλλαξε τον υπολογισμό 
των συντάξεων. Δεχτήκατε να τηρήσετε τις 
διαχωριστικές γραμμές, με τη διατήρηση 
της προσωπικής διαφοράς και οι συντα-
ξιούχοι, όλοι εμείς, εξαργυρώσαμε την 
εν λόγω πολιτική σας , μ’ ένα μικρό ποσό 
που αντιστοιχεί σε 11 μήνες και το οποίο 
ονομάσατε αναδρομικά.

Φιλοδώρημα; Ναι!
Δεν μπορεί να σας κακίσει κανείς, διότι 

αυτή είναι η φιλοσοφία σας, η ιδεολογία 
σας, την οποία περνάτε στην κοινωνία, 
μέσω της επικοινωνιακής πολιτικής σας.

Είχα αναφερθεί παλαιότερα στο ότι το 
ψέμα και ο λαϊκισμός έχουν κοντά πο-
δάρια. Σ’ αυτό συγκαταλέγεται και η επι-
κοινωνία, γιατί την διαψεύδουν οι αριθμοί, 
που ως γνωστόν είναι αμείλικτοι. 

Θα προσγειωθείτε απότομα κύριοι της 
κυβέρνησης, εάν δεν λάβετε υπόψιν σας, 
το ανθρώπινο παράγοντα, για το οποίο 
πρέπει όλα να γίνονται στη ζωή. Δεν φταί-
νε όσα έχουν προηγηθεί. Βάζετε ως οδηγό 
στην πολιτική σας, την έκθεση του Νομπε-
λίστα Πισσαρίδη που μιλάει για αριθμούς. 
Πίσω από τους αριθμούς υπάρχουν οι άν-
θρωποι, οι εργαζόμενοι, οι συνταξιούχοι, 
νέοι, νέες, γυναίκες και παιδιά που θέλουν 
να ζήσουν και να προκόψουν.

Οι μεταρρυθμίσεις που προτείνει η Επι-
τροπή Πισσαρίδη, απορρυθμίζουν την 
κοινωνία. Αυτός ο εργασιακός μεσαίω-
νας με την μακρά ανεργία, όπου οι νέοι 
δεν βρίσκουν δουλειά μέχρι τα 30 τους, με 
τον 50άρη που του λείπουν χίλια ένσημα 
και δεν προσλαμβάνεται πουθενά. Για τη 
γυναίκα που δεν προσλαμβάνουν με την 
αιτιολογία ότι θα κάνει παιδιά, και αν δεν 
κάνει της καταλογίζουν την υπογεννητικό-
τητα που ρημάζει τη χώρα.

Και οι τρεις αυτές κατηγορίες έβρισκαν 
πιο εύκολα δουλειά σ’ ένα πλαίσιο μιας 
συγκεκριμένης πολιτικής προστασίας 
του εργαζόμενου, ο οποίος είχε καλύ-
τερες αποδοχές και δεν είχε κρεμάμενη 
πάνω από το κεφάλι του, τη δαμόκλειο 
σπάθη της απόλυσης.

Η ιδεοληψία ότι όλα τα λύνουν οι 
αγορές έχει ήδη ηττηθεί, μετά την κρίση 
του 2008. Μετά από αυτό, καμία, σοβα-
ρή χώρα δεν ακολούθησε την πολιτική 
του νεοφιλελευθερισμού. Εξάλλου και 
ο τότε πρόεδρος της Fed κ. Γκρίσπαν,  
που ήταν θιασώτης της πολιτικής του 
Φρίντμαν, ομολόγησε στη Βουλή των 
Αντιπροσώπων στις ΗΠΑ, ότι ο ανταγω-
νισμός θέλει και το κράτος. Γι’ αυτό σήμε-
ρα χρειάζονται δημόσιες επενδύσεις, για 
την ενίσχυση των κοινωνικών και παρα-
γωγικών υποδομών.

Εσείς γιατί θα έχετε ως οδηγό την έκ-
θεση Πισσαρίδη, και έχουμε σαν δεδομέ-
νο την χρεωκοπία όλης της ιδεοληψίας;

Εμείς θα αγωνιστούμε για να πείσου-
με την κοινωνία. Εάν εσείς της κυβέρ-
νησης δεν πειστείτε, θα σας το πει η ίδια 
η κοινωνία.

Πίσω από τους αριθμούς υπάρχουν πάντα οι άνθρωποι!

Απαντήσεις στα περί αυταρχισμού της Διοίκησης
Η κριτική είναι θεμιτό μέσο καθώς και 

αξίωμα για κάθε δημοκρατικό πολίτη, 
όταν θέλεις να κρίνεις τα πεπραγμένα μια 
διοίκησης. Οι ακραίοι χαρακτηρισμοί, θέ-
λοντας να προσδώσουν έμφαση, μεγιστο-
ποιώντας ένα θέμα μιας διοίκησης, το να 
την ταυτίζεις με έννοιες που είναι ισοδύνα-
μες με αυταρχισμό και τον ολοκληρωτι-
σμό, αυτό δεν είναι κριτική

Δείχνει το έλλειμμα πολιτικής, συνδικα-
λιστικής και κοινωνικής Παιδείας. Όταν κα-
ταφεύγεις σ’ αυτούς τους ακραίους ή αή-
θης παραλληλισμούς, δείχνεις αδυναμία 
άσκησης του θεσμικού ρόλου τους. Με 
την αδυναμία αυτή απομακρύνεστε από 
τα προβλήματα που είναι υποχρέωσε του 
κάθε συνδικαλιστή.

Και εδώ γεννούνται  ως προς τον μεγά-
λο αυταρχισμό που μας χρεώνουν:

• Η προσφυγή στα δικαστήρια για να 
διεκδικήσουμε τις αντισυνταγματικές κρα-
τήσεις του 4093 και του 4051, που πρό-
σφατα οι συνάδελφοι είδαν στον τραπεζι-
κό τους λογαριασμό, είναι αυταρχισμός;

• Η επιστροφή των χρημάτων από τις 
κρατήσεις περί υγείας, που διεκδικήσαμε 
και πετύχαμε, είναι αυταρχισμός;

• Η αλλαγή στο καταβαλλόμενο ποσό 
στις συντάξεις χηρείας από 50% σε 70%, 
εξέλιξη για την οποία συμβάλλαμε τα μέ-
γιστα, μέσα από τις παρεμβάσεις μας και 
την αρθρογραφία μας στην εφημερίδα του 
Συλλόγου, είναι αυταρχισμός;

• Οι προσφερόμενες υπηρεσίες προς 
τα μέλη του Συλλόγου, όπως αυτή του για-
τρού, είναι αυταρχισμός;

• Η επέκταση της περιουσίας του Συλ-
λόγου και η δημιουργία Περιφερειακών 
Επιτροπών και γραφείων σ’ όλη την Ελλά-
δα, είναι αυταρχισμός;

• Η διεξαγωγή εκδρομών και εκδηλώ-
σεων από μέλη του Συλλόγου σ’ όλη την 
Ελλάδα, είναι αυταρχισμός;

Οι πορείες με πανό στους δρόμους της 
Αθήνας έγιναν εξαιτίας της αυταρχικής πο-
λιτικής του Συλλόγου;

Από το 2014 και εντεύθεν  που είχα την 
ευθύνη ως πρόεδρος, ο Σύλλογος είχε 
έντονη αγωνιστική δράση, από την οποία 
εσείς απείχατε.

Και δεν μπορείτε να αμφισβητείτε την 
δημοκρατικότητά μας, το ήθος και το ύφος 
της πολιτικής που ακολουθήθηκε στα χρό-
νια που ήμουν πρόεδρος. Ούτε μπορείτε 

να το πράξετε και σήμερα, όπου είμαι στη 
θέση του Γενικού Γραμματέα, διότι έμαθα 
να αγωνίζομαι.

Οι αντιλήψεις του αυταρχισμού και του 
ολοκληρωτισμού, βρίσκονται στους κόλ-
πους της δικής σας ιδεοληψίας.

Και επειδή πολλάκις αναφέρεστε σε ζη-
τήματα που άπτονται της λειτουργίας του 
Ενωτικού Ψηφοδελτίου, πρέπει να πούμε 
ότι η παράταξη αυτή, δημιουργήθηκε  γιατί 
ήταν η ανάγκη των καιρών. Οι συνάδελ-
φοι το ήθελαν, την αγκάλιασαν και συνε-
χίζουν να το κάνουν, διότι διακρίνουν την 
αγωνιστικότητα, την δημοκρατικότητα, 
την ενωτική προσπάθεια και τη θέσπιση 
κανόνων λειτουργίας.

Ο πρόεδρος δεν καρατομείται. Άλλα-
ξε η πολιτική, ήρθαν νέες ιδέες και ένας 
άλλος αέρας πολιτικής. Η εφημερίδα μας 
ήταν και είναι ένα νέο προϊόν που πέρασε 
από το 2014 και μετά, και δεν έχει καθό-
λου στοιχεία ρεβανσισμού, μισαλλοδοξίας 
και αυταρχισμού.

Ήμουν υποχρεωμένος να αποδοκιμά-
σω λέξεις που χρησιμοποιήσατε, όπως ο 
αυταρχισμός, που μας γυρίζουν τη μνήμη 
σε λησμονημένους καιρούς.

Έχουμε πει προς κάθε κατεύθυν-
ση, ότι τα αποτελέσματα της από-
φασης της Διοίκησης των ΕΛΤΑ, 
τον Μάρτιο του 2020, που περικό-
πτει την αποζημίωση κατά 15.000 
ευρώ, αφ’ ενός μας βρίσκει αντίθε-
τους, αφ’ ετέρου διαχωρίζει τους 
εργαζόμενους και χαράζει δρόμους 
διαχωριστικών γραμμών.

Το ύφος της αποτυπώνει την πολι-
τικό-ιδεολογική θέση του «διαίρει 
και βασίλευε».

Ο διαχωρισμός, αυτός, αναφέρε-
ται γα εργαζόμενους πριν την από-
φαση, για μετά από αυτή και ακόμη 
χειρότερα μετά την κυβερνητική 
απόφαση, περί μετασχηματισμού 
των ΕΛΤΑ σε εταιρεία Συμμετοχών 
κ.λ.π.

Μεταρρύθμιση με τα χρήματα 
των εργαζόμενων δεν αποκαλείται 
αναδιάρθρωση της εταιρείας. Αυτό 
λέγεται κλοπή των κόπων των 
εργαζομένων, οι οποίοι μετά από 
35 χρόνια δουλειάς, φτάνουν στο 
Ταμείο και παραλαμβάνουν 15.000 
αντί 30.000 ευρώ.

Φτάνει πια, τις δικές σας ευθύνες, 
να τις «φορτώνετε» στις πλάτες των 
εργαζόμενων και να τους τιμωρείτε, 
και αυτούς και τις οικογένειές τους.

Εσείς με τις πολιτικές και τους πα-
χυλούς μισθούς σας, φέρατε τον 
οργανισμό στην χρεωκοπία!

Σχόλιο

Tο Ψέμα και ο 
Λαϊκισμός έχουν 
κοντά ποδάρια

Γράφει ο Τάσος Γεωργιάδης
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Με το πολύ σοβαρό 
θέμα της επικουρικής 
ασφάλισης και του 

κινδύνου αυτή να χαθεί, έχου-
με ασχοληθεί αρκετές φορές. 
Πρώτος άνοιξε τον δρόμο ο 
πρώην υφυπουργός Μηταρά-
κης, τον περπάτησε τον δρόμο 
ο σύμβουλος του πρωθυπουρ-
γού κ. Πατέλης και τώρα η κυ-
βέρνηση επισπεύδει τη διαδι-
κασία, βασιζόμενη πάντα στην 
έκθεση Πισσαρίδη, που έχει τα 
χαρακτηριστικά ενός νέου μνη-
μονίου.
Πολύ πρόσφατα σε συνέντευ-
ξη ο υφυπουργός Εργασίας κ. 
Τσακλόγλου, δήλωσε ότι το 
κόστος μετατροπής της επικου-
ρικής ασφάλισης από αναδια-
νεμητικό σε κεφαλαιοποιητικό, 
θα καλυφθεί από τον προϋ-
πολογισμό και ένα μέρος του, 

από το μέρισμα ανάπτυξης. 
Τώρα τι ανάπτυξη περιμένουν 
σε καιρό κρίσης, είναι εξαιρετι-
κά αμφίβολο, όταν μάλιστα οι 
εκτιμήσεις όλων των σημαντι-
κών διεθνών φορέων, όπως ο 
ΟΟΣΑ, κάνουν λόγο για ισχνή 
ανάπτυξη της τάξεως του 0,9% 
το 2021.
Αυτό που μένει, με τις δηλώσεις 
του υφυπουργού Κοινωνικής 
Ασφάλισης, είναι ότι το κράτος 
θα πληρώσει το κόστος των 50 
δισ. ευρώ. Δηλαδή οι φορο-
λογούμενοι, συνταξιούχοι και 
εργαζόμενοι, που κατά κανόνα 
έχουν τη μερίδα του λέοντος 
στη φορολογία. Τα χρήμα-
τα αυτά φυσικά, δεν θα πάνε 
στους συνταξιούχους, ούτε 
τους σημερινούς ούτε τους αυ-
ριανούς.
Αντίθετα αυτοί θα πληρώσουν 

το κόστος μετάβασης, όχι μόνο 
από τη φορολογία, αλλά και τις 
μειώσεις των συντάξεων, δηλα-
δή θα χρηματοδοτούν τα κέρδη 
αυτών που θα διαχειρίζονται τη 
κεφαλαιοποίηση της κοινωνι-
κής ασφάλισης!
Η μία εκδοχή είναι αυτή, η άλλη 
εξίσου επικίνδυνη, είναι ότι με-
γάλο μέρος των κονδυλίων 
του Ταμείου Ανάκαμψης, που 
υποτίθεται ότι προορίζονται για 
την ανάπτυξη της ελληνικής 
οικονομίας, τη στήριξη των μι-
κρομεσαίων επιχειρήσεων και 
της εργασίας, θα χρηματοδο-
τήσουν τελικά το κόστος ιδιω-
τικοποίησης της επικουρικής 
ασφάλισης, προς όφελος των 
πολυεθνικών εταιρειών που θα 
συμμετάσχουν.
Επίσης προκύπτουν και άλλα 
εύλογα ερωτήματα από την 

ανάγνωση του σχεδίου Πισσα-
ρίδη και της κυβέρνησης, για 
την επικουρική ασφάλιση:
Πώς θα βρίσκονται τα χρήμα-
τα, για την κάλυψη των επικου-
ρικών των ήδη συνταξιούχων, 
όταν οι συντάξεις τους πληρώ-
νονται από τις εισφορές αυτών 
που εργάζονται; Πώς θα είναι 
βιώσιμο το εν λόγω σύστημα 
και απρόσκοπτη η καταβολή 
επικουρικών συντάξεων, όταν 
σπάσει αυτός ο συνεκτικός κρί-
κος;
Λαμβάνοντας, πάλι, ως δεδο-
μένο, ότι τα χρήματα των νέων 
ασφαλισμένων δεν θα μπαί-
νουν στο ενιαίο ταμείο για την 
επικουρική, ευλόγως κάποιος 
θα οδηγηθεί στο συμπέρασμα 
ότι τα έσοδα του ασφαλιστικού 
συστήματος θα συρρικνωθούν. 
Και προκειμένου να μην σταμα-

τήσει η καταβολή συντάξεων, 
τι θα επιλεχθεί; Η αναπλήρω-
ση του κενού θα γίνει και πάλι 
από τις τσέπες των φορολογου-
μένων ή υπάρχει κάποιο άλλο 
σχέδιο, με συγκεκριμένα χα-
ρακτηριστικά και σαφή αποτε-
λεσματικότητα, όπως η μείωση 
των συντάξεων, που είναι και ο 
πιο βάσιμος λόγος της ανησυ-
χίας μας;
Το έδαφος στρώνεται, ο Βρού-
τσης ισχυριζόταν ότι η «ζωή» 
του ασφαλιστικού είναι εξα-
σφαλισμένη για τα επόμενα 
πενήντα χρόνια. Τώρα λένε το 
αντίθετο για να δικαιολογή-
σουν την παρέμβαση.
Εμείς οι συνταξιούχοι, αλλά και 
οι εργαζόμενοι, προσέχουμε, 
ακολουθούμε τις οδηγίες των 
επιστημόνων και τηρούμε όλα 
τα υγειονομικά μέτρα, αλλά την 
ίδια στιγμή απειθάρχουμε στις 
αντισυνταξιουχικές πολιτικές 
όπως αυτή της ιδιωτικοποίησης 
του επικουρικού. Διεκδικούμε 
όλα όσα μας ανήκουν και τα 
πληρώσαμε για να ζήσουμε τα 
γεράματά μας, όπως απαιτούν 
οι σύγχρονες ανάγκες μας.

Είναι χρόνια που ο ΕΛΤΑ 
δεν πήγαινε καλά και το ξέ-
ρουμε όλοι. Οι ευθύνες δεν 
ανήκουν φυσικά μόνο σ’ αυτή 
την κυβέρνηση, αλλά είναι δι-
αχρονικές. Οι περισσότερες 
οφείλονται στους υπεύθυνους 
παλαιοτέρων εποχών, που έχτι-
σαν τον ΕΛΤΑ σε πήλινα πόδια.

Η κυβέρνηση εκμεταλλεύτηκε 
την περίσταση και επειδή ήταν 
αναγκαία μια αναδιάρθρωση 
στον οργανισμό, με πρόσχημα 
τον εξορθολογισμό του εργα-
σιακού κόστους, προχωράει 
σε νεοφιλελεύθερες λύσεις. Η 
«λύση» που προτείνει, οδηγεί 
τον ΕΛΤΑ στα χέρια των ιδιω-
τών και διαλύει τις εργασιακές 
σχέσεις.

• Προβλέπει εθελούσια έξο-

δο για δύο χιλιάδες άτομα, χω-
ρίς να έχουν γίνει γνωστοί οι 
όροι. Οι άλλοι που θα μείνουν, 
αν βρεθούν πλεονάζοντες, θα 
μεταταγούν σε άλλες υπηρεσί-
ες του Δημοσίου. Θα υπάρξει 
δηλαδή το δίλλημα εθελούσια 
έξοδος ή μετάταξη;

• Οι νεοπροσλαμβανόμενοι 
με συμβάσεις ορισμένου χρό-
νου, δεν θα έχουν την παρα-
μικρή κάλυψη από συλλογικές 
συμβάσεις για τις αποδοχές 
τους.

• Επίσης, τα λουκέτα στα τα-
χυδρομικά γραφεία, ειδικά της 
επαρχίας, θα πολλαπλασια-
στούν με ταχύτατους ρυθμούς.

Όλα αυτά τη στιγμή που συ-
νεχίζονται οι προσλήψεις με 
παχυλούς μισθούς σε golden 

boys, με κλειστά συμβόλαια 
για 3 χρόνια με δυνατότητα 
ανανέωσης για άλλα τρία. Μια 
πρακτική που έρχεται σε κραυ-
γαλέα αντίθεση, αλλά και δεί-
χνει πόσο δόκιμο είναι να μην 
απαντά η Διοίκηση στις επιστο-
λές μας για την αποζημίωση, 
που αφορούν, μάλιστα, βιοπο-
ριστικά ζητήματα για τους συ-
νάδελφούς μας.

Οι επιδιώξεις μας, ως Σύλ-
λογος που είναι αλληλένδετα 
συνδεδεμένος με τα ΕΛΤΑ είναι 
οι ακόλουθες: να παραμείνει ο 
οργανισμός σε δημόσιο έλεγ-
χο και όχι να δοθεί σε ιδιώτες,  
να διατηρηθούν τα υπάρχοντα 
καταστήματα που ήδη έχουν 
γίνει πολύ λίγα, να συνεχιστεί η 
παροχή υπηρεσιών με χαμηλό 

κόστος. Μόνο έτσι αυτή η υπη-
ρεσία θα είναι για τον λαό και 
όχι κατ΄ ευφημισμό.

Συναδέλφισσες-συνάδελφοι,
Ο Σύλλογος μπορεί να βοηθη-

θεί προσωρινά, από την έλευ-
ση νέων μελών, που θα συ-
νταξιοδοτηθούν από τα ΕΛΤΑ, 
όμως στο μέλλον θα κινδυνέψει 
η ίδια η ύπαρξή του, καθότι τρο-
φοδότης μελών είναι ο ΕΛΤΑ, ο 
οποίος κάποτε είχε 12.000 ερ-

γαζόμενους, τώρα 5.500 και 
θέλουν να τους φέρουν στις 
3.500. Οφείλουμε να βλέπου-
με τη μεγάλη εικόνα, που όπως 
σκιαγραφείται στο μέλλον, είναι 
ζοφερή για τον Σύλλογό μας 
και βεβαίως για τα Ελληνικά Τα-
χυδρομεία, που ποτέ δεν έπα-
ψαν να αποτελούν το δεύτερό 
μας σπίτι.

Χαιρέτα τον ΕΛΤΑ που ξέραμε…

Απόψεις & Σχόλια
Γράφει ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης

Ο Oργανισμός πρέπει να παραμείνει σε δημόσιο έλεγχο 

Έκθεση Πισσαρίδη
και Επικουρικό
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Η κυβέρνηση θα μας τρελάνει. 
Μεθυσμένη από την επιτυχία της 
πρώτης πετυχημένης διαχείρισης 
της πανδημίας, υπέπεσε σε σωρεία 
λαθών και αμελειών, με συνέπεια 
η υγειονομική κατάσταση στη χώρα 
να έχει επιδεινωθεί σοβαρά.

Πανηγυρίζει για τη πετυχημένη δι-
αχείριση της πανδημίας, όμως από 
τους 135 διασωλημένους που είχα-
με στο τέλος Οκτώβρη, τώρα έχουμε 
ξεπεράσει τους 500. Έχουμε υπερβεί 
τους τρεις χιλιάδες θανάτους. Τα 
πράγματα είναι πολύ άσχημα και αν 
έχουμε επέκταση του φαινομένου 
της βόρειας Ελλάδας και στην υπό-
λοιπη χώρα, θα φτάσουμε σε πολύ 
άσχημα επίπεδα, όπως αυτά της Ιτα-
λίας και δη της περιοχής του Μπέρ-
γκαμο. 

Χρειάζεται η κυβέρνηση να πάψει 
να πανηγυρίζει και να πάει σε σχέ-
διο, ακόμη και έκτακτης ανάγκης.

Απαιτείται εδώ και τώρα να γίνουν 
μαζικά δωρεάν τεστ, πραγματική 
επίταξη των ιδιωτικών κλινικών και 
ενίσχυση του ΕΣΥ, για το οποίο δεν 
θέλουν ούτε να ακούν, δίνοντας ου-
σιαστική έμφαση στην πρωτοβάθ-

μια Υγεία. Το κράτος απέτυχε οικτρά 
στη δεύτερη φάση της πανδημίας, το 
ομολογούν άλλωστε οι ίδιοι (Γεωρ-
γιάδης, Μπακογιάννη, Κακλαμάνης 
και άλλοι) και ανησυχούμε πολύ για 
τη συνέχεια. Το γεγονός ότι έχουμε 
100 νεκρούς την ημέρα, επί τόσες 
πολλές ημέρες, ενώ είμαστε κλει-
σμένοι στα σπίτια με lockdown, απο-
δεικνύει ότι παρά τις διαβεβαιώσεις 
της κυβέρνησης ότι ήταν απόλυτα 
προετοιμασμένη, απέτυχε οικτρά.

Παρόλα αυτά πουλάνε αισιοδοξία 
πάνω στους νεκρούς, μέσα από τα 
κανάλια, για το εμβόλιο που έρχε-
ται και κάνουν ρεπορτάζ, για το πότε 
θα ανοίξει η αγορά, η οποία φυσικά 
μένει κλειστή με μόνη πρόοδο να 
παραλαμβάνουν οι πολίτες, ως κού-
ριερ, όσα έχουν παραγγείλει. Γεγο-
νός που μάλλον δεν αποκλείεται να 
ενισχύει τη διασπορά του ιού.

 Άλλες εποχές θα είχαν 24ωρη 
σύνδεση, με νοσοκομεία, νεκροτο-
μεία, νεκροταφεία, ωστόσο, τώρα 
ασχολούνται με άλλα ζητήματα, τα 
οποία, μάλιστα, έχουν το θράσος 
να ιεραρχούν ως πιο σημαντικά…

Γράφει ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης

Απόψεις & Σχόλια

Κινδυνεύουν τα δικαιώματά μας,
χάνεται η πραγματική ελευθερία

Άφαντες οι αυξήσεις

Ο νόμος που ψήφισε η κυβέρνηση 
κατά των συγκεντρώσεων, μόνη, έχο-
ντας απέναντι την αντιπολίτευση και  
πράττοντάς το πριν την πανδημία, ήταν 
στρατηγική επιλογή. Το έκανε με σκοπό 
να δημιουργήσει εμπόδια στις διεκδική-
σεις, των εργαζόμενων, των συνταξιού-
χων, όλων των κλάδων. 

Δεν χρειάστηκε πολύς χρόνος και 
παραβιάστηκε ο ίδιος αυτός ο νόμος με 
τη συγκέντρωση του Πολυτεχνείου. Ο 
νόμος αυτός είχε ρητή διάταξη ότι εξαι-
ρείται η γιορτή του Πολυτεχνείου, αλλά 
με πρόσχημα τον κορωνοϊό παραβιά-
στηκε και μάλιστα βάναυσα.

Το ίδιο συνέβη και κατά την επέτειο 
για τη δολοφονία του Γρηγορόπου-
λου, με διαταγή, μάλιστα, του αρχηγού 
της ΕΛ.ΑΣ. 

Αυταρχισμός και μεθοδεύσεις, με τη 

δικαιολογία της πανδημίας. Ο πραγμα-
τικός στόχος είναι να παραιτηθούμε σαν 
λαός από τα δικαιώματά μας. Αυτές οι 
αποφάσεις της κυβέρνησης επικρίθηκαν 
από την Ένωση Δικαστών και Εισαγγελέ-
ων, ως κατάφορα αντισυνταγματικές. Το 
ίδιο αποφάνθηκαν πολλοί πανεπιστημι-
ακοί, η διεθνής αμνηστία, η  Ένωση για 
τα ανθρώπινα δικαιώματα, καθώς και η 
αρμόδια Επίτροπος της Ευρωπαϊκής Επι-
τροπής (Κομισιόν).

Η κατάσταση είναι πολύ σοβαρή, 
πρόκειται για παγιωμένη τακτική , όπως 
δείχνουν τα πράγματα και για κυβερνη-
τικές παρεμβάσεις που θα στερούν τα δι-
καιώματα και μετά την πανδημία. 

Ζούμε στην Ευρωπαϊκή Ένωση και 
αξίζει να δούμε τι ισχύει και στις άλλες 
χώρες.

Στην Γαλλία, πάνω από 200.000 πο-

λίτες,  συγκεντρώθηκαν πρόσφατα κατά 
νομοσχεδίου της κυβέρνησης για την 
ασφάλεια. Καμία απαγόρευση δεν έγινε, 
παρόλο που λόγω και του όγκου των δι-
αδηλωτών, ήταν αδύνατο να τηρηθούν 
τα μέτρα κοινωνικής αποστασιοποίησης.

Οι Γάλλοι έμαθαν να φυλάσσουν το 
σύνταγμά τους ως πυλώνα της Δημο-
κρατίας, καταλαβαίνουν ότι πίσω από 
απαγορεύσεις σαν τις δικές μας στην Ελ-
λάδα, ελλοχεύει ο κίνδυνος θα γίνουν 
συνήθεια, σηματοδοτώντας έτσι το ξή-
λωμα του κράτους δικαίου.

Αυτό πρέπει να το καταλάβουμε και 
εμείς βαθιά, γιατί αλλιώς θα πάμε στο 
δίκαιο της ανάγκης, υποχωρώντας ατά-
κτως από τις όποιες κατακτήσεις μας. 
Ποτέ, οι κυβερνώντες δεν θα μας πουν, 
διεκδικήστε, κάντε τώρα αγώνες. Πάντα 
θα βάζουν κάποια εμπόδια. Εμείς πρέ-

πει να ξέρουμε ότι αν δεν υπήρχαν οι 
αγώνες, δεν θα κερδίζαμε τίποτα. Πιο χα-
ρακτηριστικό παράδειγμα είναι η υπόθε-
ση των αναδρομικών, που και γι’ αυτό 
το μικρό μέρος χρειάστηκαν αγώνες χρό-
νων, δικαστικοί και συνδικαλιστικοί. 

Πρέπει να αντισταθούμε γιατί η κυ-
βέρνηση εργαλειοποιεί την πανδημία 
και είναι προσηλωμένη στην οικοδόμη-
ση της αστυνομοκρατίας και στην άρση 
βασικών δημοκρατικών δικαιωμάτων. Η 
μοιρολατρική παραίτηση από τα δικαι-
ώματά μας, θα στοιχίσει σε όλους. Πρέ-
πει να ξέρουμε ότι όταν παραβιάζονται 
δημοκρατικά δικαιώματα, τα πράγματα 
γίνονται επικίνδυνα. 

Αλλά και αυτοί που είναι υπεύθυνοι 
για την παραβίαση των δικαιωμάτων, 
πρέπει να ξέρουν ότι αργά ή γρήγορα 
θα το πληρώσουν.

Περιμένουμε πάντα και είναι πολύ φυσι-
κό, προεκλογικά, τα κόμματα να υπόσχο-
νται κάποιες παροχές, σε ομάδες πολιτών 
μικρότερες ή μεγαλύτερες. Αυτό έγινε και 
από την παρούσα κυβέρνηση σε μεγάλο 
βαθμό για τους μικρομεσαίους, καθώς 
και για άλλους κλάδους. Για εμάς τους συ-
νταξιούχους, συμβαίνει κάτι τελείως πα-
ράδοξο. Η κυβέρνηση μας θεωρεί ως μη 
θιγόμενους από την οικονομική-υγειονο-
μική κρίση και δεν αποδίδει ούτε ένα ευρώ 
στους χαμηλοσυνταξιούχους, αλλά ούτε 
και αυτά που νόμιμα δικαιούμαστε.

 Πριν από τις εκλογές, ακούγαμε κάθε 
ημέρα στα κανάλια, για αυξήσεις στις συ-
ντάξεις τους. 

Προπαγανδιστικός μηχανισμός σ΄ όλο 
του το μεγαλείο!

Προπαγάνδα που οι συνταξιούχοι δεν εί-
ναι σε θέση να διαχωρίσουν την αλήθεια 
από το ψέμα. Μας κοροϊδεύουν και μας 
κάνουν να αμφιβάλλουμε για τον ίδιο μας 
τον εαυτό. Μήπως πήραμε κάποια χρήμα-
τα και δεν το καταλάβαμε;

Θα χρειαστεί όταν είμαστε ήρεμοι, να κά-
νουμε τον λογαριασμό μας. Να βάλουμε 
το εισόδημα του 2019 να το συγκρίνουμε 
με αυτό του 2020. Θα εκπλαγούμε αρνητι-
κά και θα καταλάβουμε όλοι, ότι οι αυξή-
σεις που ακούμε είναι σκέτη επικοινωνία, 
είναι απάτη.

Δεν μιλάμε φυσικά για τα αναδρομικά 
που μετά από σκληρούς αγώνες, πήραμε 
ένα μικρό μέρος αυτών που μας έκλεψαν 
το 2012. Μας οφείλουν τα διπλά απ’ όσα 
πήραμε, σύμφωνα και μ’ αυτή την πε-
τσοκομμένη απόφαση του Συμβουλίου 
της Επικρατείας. Η μόνη αύξηση που θα 
έπαιρνε ένα μέρος των συναδέλφων που 
εργάστηκε πάνω από 30 χρόνια, από το 
επανυπολογισμό του χρόνου υπηρεσίας, 
σύμφωνα με ανακοίνωση του υπουργού, 
μετατοπίστηκε για το α’ τρίμηνο του 2021, 
με τη σύνταξη του Μαρτίου.

Είναι το μόνο σημαντικό, αν και εξαιρεί 
πολλές κατηγορίες όπως τις μητέρες, αυ-
τούς που έκανα χρήση 25ετίας και τους τι-
μωρεί αναδρομικά. Αν συνυπολογίσουμε 
και τον επανυπολογισμό λόγω των αυξη-
μένων εισφορών, μπορούμε να πούμε ότι 
οι συντάξεις των νέων συναδέλφων είναι 
αξιοπρεπείς.

Επίσης, ικανοποιητικό είναι και το νέο 
επικουρικό για τους νέους συναδέλφους. 
Οι παλιοί συνάδελφοι θα μπορούν να μι-
λούν για αύξηση,  υπό την προϋπόθεση 
να επανυπολογιστεί το επικουρικό τους 
με το νόμο Κατρουγκάλου.

Αυτό που μένει για μας, είναι γίνει σω-
στός υπολογισμός του επικουρικού μας 
και τότε θα μπορούμε να μιλάμε για αύ-
ξηση.

Πανδημία
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ΔΑΚΕ
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ

Απόψεις & Σχόλια

Επιστροφές
αναδρομικών

Ταυτόχρονα με τις συντάξεις 
του Νοεμβρίου καταβλήθηκαν 
στους συνταξιούχους τα ανα-
δρομικά για τις κρατήσεις στις 
κύριες συντάξεις των Ν 4051 
& 4093, του 11μηνου (Ιούνιος 
2015-Μάιος 2016) σύμφωνα με 
απόφαση του ΣτΕ.

Τα ποσά επιστράφηκαν στους 
δικαιούχους άσχετα αν είχαν 
κάνει αγωγή ή όχι. Αποτέλε-
σαν μια οικονομική ανάσα σε 
δύσκολους καιρούς, δεδομέ-
νου για κάποιους τα ποσά ήταν 
σημαντικά. Βέβαια δεν ξεχνάμε 
ότι αυτά ήταν δικά μας χρήματα 
που μας κρατήθηκαν παράνομα. 
Υπήρξε ένα μικροπρόβλημα με 
τους συναδέλφους που συντα-
ξιοδοτήθηκαν πριν την εφαρμο-
γή του Νόμου Κατρούγκαλου, 
αλλά η απόφαση της οριστικής 
σύνταξης εκδόθηκε μετά την 
13/5/2016.

Όμως το πρόβλημα έχει διευ-
θετηθεί σχεδόν εξ ολοκλήρου. 
Για τους κληρονόμους των απο-
βιωσάντων συναδέλφων έχει 
αναρτηθεί ειδική πλατφόρμα με 
τα προβλεπόμενα δικαιολογητι-
κά προκειμένου να αποδοθούν 
τα ποσά μέχρι τέλος Φεβρουα-
ρίου.

Τα αναδρομικά καταβλήθηκαν 
σε όλους, με γενναία πολιτική 
απόφαση. Δικαιώνεται πλήρως 
η ΔΑΚΕ σχετικά με τα ένδικα 
μέσα. Μια τακτική που εκπορεύ-
τηκε από τη σωστή ενημέρω-
ση που είχε από τους ειδικούς 
επιστήμονες και από την απλή 
λογική που λέει ότι: Ένα θέμα 
που αφορά 2.500.000 συνταξι-
ούχους δε μπορεί να λυθεί με 
μεμονωμένες προσωπικές ενέρ-
γειες, αλλά με συνολική αντιμε-
τώπιση από την πολιτεία.

Το σημερινό προεδρείο έστελ-
νε μαζικά τους συναδέλφους 

στο γνωστό δικηγορικό γραφείο 
και είχε το θράσος να μας εγκα-
λεί και σχεδόν να μας καθυβρί-
ζει μέσω της εφημερίδας και 
των πολυσέλιδων κοστοβόρων 
ανακοινώσεων, γιατί τηρούσα-
με διαφορετική στάση και τους 
«χαλούσαμε» τη μανέστρα.

Μη ξεχνάμε ότι με επιστολή, το 
προεδρείο,  απαιτούσε εκβιαστι-
κά από το ΙΚΑ (ΤΑΠ ΟΤΕ)      τις 
καταστάσεις με τα ονόματα των 
συναδέλφων που κατέθεσαν, 
μέσω της ΔΑΚΕ, αιτήσεις μη πα-
ραγραφής,

Για να γίνει κατανοητή η αλ-
λοπρόσαλλη πολιτική και ο 
εμπαιγμός του προεδρείου ση-
μειώνουμε το εξής γεγονός. Σε 
ανάρτηση των συναδέλφων, 
που έγινε στο F.B στη σελίδα 
Συνταξιούχοι ΕΛΤΑ στις 3/10/20,  
με τον τίτλο «Αλαλούμ στις κυ-
βερνητικές εξαγγελίες για την 
απόδοση των παράνομων κρα-
τήσεων», κορυφαίο στέλεχος 
του Ενωτικού Ψηφοδελτίου 
έγραψε: «Από το 2015 γνωρίζα-
με, από πληροφόρηση που είχε 
ο Πανελλήνιος Σύλλογος, ότι 
τα μόνα ποσά που  θα πάρουμε 
από οποιαδήποτε άλλη διεκδί-
κηση, ήταν αυτά, λόγω του κε-
νού που υπήρχε στο νόμο».

Τίθεται το Ερώτημα: Αφού 
γνώριζαν το αποτέλεσμα για τα 
αναδρομικά γιατί έσπρωχναν 
τον κόσμο στους δικηγόρους;

Αυτοί οι ίδιοι μετά την εξαγ-
γελία της κυβέρνησης για επι-
στροφή των αναδρομικών μέχρι 
τέλους του 2020, κήρυξαν τον 
πόλεμο γιατί δεν επιστράφηκαν 
μαζί και οι παράνομες κρατήσεις  
των επικουρικών και των δώ-
ρων, παραβλέποντας επίτηδες 
τι προβλέπονταν στην απόφαση 
του ΣτΕ.

Οι ίδιοι  άνθρωποι, λιβανιστή-
ρια του ΣΥΡΙΖΑ, που κρατούσε 
για 4 χρόνια στα συρτάρια του 
την προηγούμενη θετική από-
φαση του ΣτΕ ( Ιούνιος 2015) 

και για χρόνια είχαν πιεί το αμί-
λητο νερό, τώρα προσπάθησαν 
να δημιουργήσουν και κλίμα 
απόρριψης των επιστροφών.

Η ΔΑΚΕ με ψυχραιμία και λο-
γική ενημερώνει τους συναδέλ-
φους ότι μετά από τις επιστ-ρο-
φές των περικοπών στις κύριες 
συντάξεις θα συνεχίσει το αγώνα 
για την επιστροφή των κρατήσε-
ων στις επικουρικές συντάξεις 
και τα δώρα.

Τίποτα δεν απεμπολούμε. 
Εξακολουθούμε να διεκδικούμε 
τις κρατήσεις των δυο συγκεκ-ρι-
μένων νόμων στις επικουρικές 
συντάξεις καθώς και τα δώρα 
για το συγκεκριμένο 11μηνο. Το 
θέμα θα λυθεί με νέα δίκη στο 
ΣτΕ  στις 15/1/2021, που θα κρί-
νει, αν ορθώς αποκλείστη-καν 
τα αναδρομικά των επικουρι-
κών συντάξεων από τις πληρω-
μές που έγιναν ή αν θα πρέ-πει  
να τροποποιηθεί η Υπουργική 
απόφαση που δίνει αναδρομικά 
μόνο για τις κύριες συντάξεις.

Είναι βέβαιο ότι η απόφαση 
θα είναι θετική για τους συντα-
ξιούχους και τούτο γιατί το ΣτΕ 
θα εναρμονιστεί με την αρχική 
απόφαση του 2015.  Η σημε-
ρινή Κυβέρνηση, που σέβεται 
τις δικαστικές αποφάσεις και  
υπερθεματίζει, θα καταβάλει τα 
δικαιούμενα ποσά σε όλους. 

Αυξήσεις για τους 
ασφαλισμενους 
άνω των 30 ετών

Για τις αρχές του 2021, αντί 
του Δεκέμβρη, παραπέμπονται 
οι αυξήσεις και τα αναδρομικά 
για όσους συνταξιούχους έχουν 
πάνω από 30 χρόνια ασφάλισης.

Η μετάθεση των πληρωμών 
οφείλεται στις δυσμενείς οικο-
νομικές επιπτώσεις λόγω της 
πανδημίας.

Όπως είναι γνωστό, πρόκειται 

για την εφαρμογή του ασφαλι-
στικού νόμου που ψηφίστηκε το 
Φεβρουάριο του 2020, ο οποίος 
προβλέπει αυξημένους συντελε-
στές αναπλήρωσης  στην αντα-
ποδοτική σύνταξη για όσους 
έχουν συνταξιοδοτηθεί πριν ή 
μετά το νόμο Κατρούγκα-λου 
αλλά και για όσους θα συντα-
ξιοδοτηθούν στο μέλλον με πε-
ρισσότερα από 30 χρόνια ασφά-
λισης.

Σημειώνομε ότι  όσοι υπέβα-
λαν αίτηση συνταξιοδότησης 
μετά την 13/5/2016 θα πάρουν 
το 100% της αύξησης  και τα 
αναδρομικά από 1/10/2019.  Οι 
μέχρι 12/5/16  συνταξιοδοτη-
θέ-ντες θα πάρουν τους επόμε-
νους μήνες την πρώτη και δεύτε-
ρη δόση του Ν  Βρούτση  και τα 
αναδρομικά από 1/10/2019

Λειτουργία
εφημερίδας 

Η λειτουργία της εφημερίδας 
σε μεγάλους Συλλόγους, όπως 
ο δικό μας είναι ο καθρέπτης. 
Και ταυτόχρονα ο καθοριστι-
κός παράγων για την επιτυχία 
του Συλλόγου. Η χρηστή,  δη-
μο-κρατική λειτουργία του Συλ-
λόγου και ο βαθμός ενότητας 
του ΔΣ είναι στοιχεία απαραίτη-
τα για την προάσπιση των συμ-
φερόντων των συναδέλφων. Η 
σωστή διαχείριση του χώρου 
της Εφημερίδας πρέπει να είναι 

συνδεδεμένη με την προώθηση 
των θέσεων που αφορούν τους 
συναδέλφους  και τα συμφέ-
ροντα τους. Δε νοείται να χρη-
σιμοποιείται η εφημερίδα για 
να προωθείται η  προπαγάνδα  
του  ΣΥΡΙΖΑ επειδή ο πρόεδρος 
ανήκει στο ΣΥΡΙΖΑ, και από την 
άλλη να φιμώνεται η ΔΑΚΕ και 
οι συνάδελφοι που στέλνουν 
επιστολές και μένουν αδημο-σί-
ευτες γιατί δεν λιβανίζουν το 
προεδρείο.

Είναι ανεπίτρεπτο να χρη-
σιμοποιείται η εφημερίδα για 
ανακρίβειες, συκοφαντίες, 
φωτογραφίες του προεδρεί-
ου και να μη ενημερώνονται 
οι ανήμποροι συνάδελφοι για 
τις παρεχόμενες υπηρεσίες του 
ΕΟΠΥ και όχι μόνο.

Σε όλους τους Συλλόγους, οι 
υπεύθυνοι έκδοσης είναι το ΔΣ 
ή περισσότερα του ενός από τα 
μέλη του ΔΣ. Στο Σύλλογό μας 
ισχύει το πρωτοφανές και αντι-
δημοκρατικό,  υπεύθυνος είναι 
ο ελαίου θεού πρόεδρος.

Σα να μη έφταναν αυτά, πρό-
σφατα βιώσαμε μια πρόσθετη 
αυταρχική προεδρική συμπερι-
φορά:  Από το 2016, εορτή του 
Αγίου Δημητρίου, αρχίσαμε ως 
ΔΑΚΕ να στέλνουμε ευχετήριες  
κάρτες στους  εορτάζοντες  συ-
ναδέλφους. Το προεδρείο, μας 
ακολούθησε μετά από μήνες. 
Όλα τα γράφαμε με το χέρι, χω-

ΠΡΟΣΟΧΗ
 

Συνάδελφοι που συνταξιοδοτήθηκαν το τελευταίο 
10ήμερο του Δεκέμβρη 2014 έως αρχές του 2016

και παίρνουν την παλιά σύνταξη,
πιστεύουμε ότι χρειάζονται ενημέρωση για ευνοϊκό 

επανυπολογισμό της σύνταξης τους. 
Όσοι επιθυμούν, πληρέστερη ενημέρωση,

ας επικοινωνήσουν μαζί μας  στα τηλέφωνα:
Θωμόπουλος Ν. 6972693014, Μπακάρας Γ. 6979796377, 

Κοντός Χ. 6932836435 & Ακριτίδης Η.6977318037.   
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ΔΑΚΕ
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ

Απόψεις & Σχόλια

ρίς καμιά αργόμισθη γραμματει-
ακή υποστήριξη. Τα τελευταία 
δυο χρόνια μας τύπωνε ονόμα-
τα και διευθύνσεις η γραμματέας 
του Συλλόγου. Τον Οκτώβρη  
ζητήσαμε νέα αυτοκόλλητα,  
αλλά συναντήσαμε την  άρνησή 
της γιατί ο «δημοκράτης» πρόε-
δρος απαγόρευσε την εκτύπω-
ση.

Ο αυταρχισμός σε όλο το με-
γαλείο, για να μη στέλνουμε 
στην ονομαστική γιορτή σας μια 
καρτούλα συναδελφικής φιλίας.

Το μέγα ερώτημα είναι γιατί 
προβαίνει σε αυτές τις  μικρο-
πρέπειες ο διορισμένος  πρόε-
δρος.

Πιστεύει πως μπορεί να φιμώ-
σει τη ΔΑΚΕ;

Πιστεύει πως μπορεί να εμπο-
δίσει την αποστολή της ευχετή-
ριας κάρτας στους εορτάζοντες 
συναδέλφους;

Δεν θα του περάσει! Εν μέσω 
πανδημίας  φτιάξαμε δικό μας 
πρόγραμμα και συνεχίζουμε.

Αποζημιώσεις 
Έχουμε κατ΄ επανάληψη τονί-

σει για το μέγα λάθος της Διοί-
κησης των  ΕΛΤΑ  να περικόψει 
στο ήμισυ τις αποζημιώσεις  από 
την 1/1/2019. Το εγκληματικό  
λάθος της προηγούμενης Διοί-
κησης  το συμπλήρωσε η σημε-
ρινή με την από 13/3/2020 από-
φασή της, χωρίς να μετρήσει τις 
συνέπειες και την υλική βλάβη 
που προκάλεσε σε 500 οικογέ-
νειες.

Είναι αδιανόητη αυτή η από-
φασή της Διοίκησης του ΕΛΤΑ, 
διότι δεν συνάδει με τη φιλολα-
ϊκή λειτουργία της Κυβέρνησης.

Μια επιχείρηση που μπαίνει 
μέσα εκατομμύρια το μήνα, δε 
σώνεται με την περικοπή των 
αποζημιώσεων 7,5 εκατομμύρια  

σε 500  συναδέλφους που τα δι-
καιούνται.

Η ΔΑΚΕ Συνταξιούχων ΕΛΤΑ 
αγωνίζεται να πείσει τους καθ’ 
ύλην αρμόδιους, σε όλα τα επί-
πεδα , για το δίκαιο των συνα-
δέλφων. Έχουμε βάσιμες ελπί-
δες ότι το θέμα θα λυθεί μέσω 
του οικονομικού πακέτου ενί-
σχυσης και αναδιοργάνωσης 
των ΕΛΤΑ.

Μέσα Κοινω-
νικής Δικτύ-
ωσης (Μ.Κ.Δ.) 
- Facebook (f.B.) 

Το  F.B. ανήκει στην κατηγο-
ρία των κοινωνικών δικτύων 
που έχει εκατοντάδες εκατομ-
μύρια χρήστες με τεράστιες δυ-
νατότητες. Δίνει τη δυνατότητα 
στους χρήστες να οργανώνονται 
σε ομάδες-εικονικές κοινότη-
τες, προκειμένου να ενημερώ-
νονται ατομικά ή ομαδικά με 
θέματα που τους αφορούν με 
μεγάλη ταχύτητα. Να επικοι-
νωνούν , να μεταδίδουν ιδέες 
και πληροφορίες σε ομάδες 
όπως αυτές των συνταξιούχων.                                                                                 
Οι συνταξιούχοι είναι μια κοινω-
νική ομάδα, που στην πλειοψη-
φία τους έχουν πολύ χρόνο στη 
διάθεσή τους και η ενασχόλησή 
τους με τα κοινωνικά δίκτυα, 
τους δίνει τη δυνατότητα, να 
ενημερώνονται, να επικοινω-
νούν, να ψυχαγωγούνται κλπ.

Όπως ήδη έχουμε αναλύσει, 
το προεδρείο, με αντιδημοκρατι-
κό τρόπο,  μεθοδικά προσπαθεί 
να φιμώσει την παράταξή μας 
και βάζει συνεχώς εμπόδια στην 
επικοινωνία μας  με τους συνα-
δέλφους. Η προσπάθεια φίμω-
σης μας υποχρεώνει να αξιο-
ποιήσουμε τις δυνατότητες που 
μας δίνουν τα μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης.

Η ΔΑΚΕ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ 

ΕΛΤΑ έχει με αυτό τον τίτλο, δη-
μιουργήσει ιστοσελίδα με δικά 
της χρήματα  για ενημέρωση 
των συναδέλφων για όλα τα θέ-
ματα που τους αφορούν.

Παράλληλα έχει δημιουργήσει 
με το ίδιο τίτλο  σελίδα- ομάδα 
στο F.B.  με ελεύθερη εγγραφή 
μελών. Μια σελίδα για ελεύθε-
ρη προβολή θέσεων, απόψεων, 
προβλημάτων, με πολιτισμένο, 
αξιοπρεπή  και δημοκρατικό 
τρόπο,  όλων των συναδέλφων 
και ειδικά των εκατοντάδων με-
λών μας στο  F.B. τα οποία ιδι-
αιτέρως ευχαριστούμε, για την 
ενεργό  συμμετοχή τους.

Με την ευκαιρία καλούμε 
όλους τους συναδέλφους, που 
έχουν  F.B. να γίνουν μέλη της 
ομάδας μας. Μέχρι σήμερα η 
λειτουργία της ομάδας μας είναι 
υποδειγματική και τα μέλη προ-
έρχονται από όλους τους πολιτι-
κούς χώρους.

Η ιστοσελίδα του Συλλόγου 
που έγινε με χρήματα των συ-
ναδέλφων και για τη συντήρησή 
της καταβάλλονται 300 ευρώ  
μηνιαίως από 200 που ήταν πα-
λαιότερα, απορρίπτοντας την 
πρότασή μας να κάνει αυτή τη 
δουλειά άλλο έμμισθο πρό-
σωπο, είναι στην αποκλειστική 
χρήση του προέδρου. Η ΔΑΚΕ 
δεν έχει δικαίωμα ενημέρωσης 
των συναδέλφων μέσω αυτής 
της ιστοσελίδας. Άλλο ένα μέσο 
που πληρώνεται από τα χρήμα-
τα όλων των συναδέλφων τελεί 
υπό το απόλυτο έλεγχο  του 
προέδρου. Η «Δημοκρατία» σε 
όλο της το μεγαλείο, όπως την 
οραματίστηκαν οι σοβιετικοί,  με 
τις εξουσίες στα χέρια των ολί-
γων. 

Εκλογές
του Συλλόγου

Ο Σύλλογος, με ακεραία την 
ευθύνη του προέδρου, έχει μπει 

σε ένα φαύλο κύκλο χωρίς δυ-
νατότητα επιστροφής. Έχουμε 
γράψει επανειλημμένα ότι η πα-
ράταση της θητείας του Δ.Σ με 
ένδικα μέσα δεν έπρεπε να συμ-
βεί. Η πολιτεία είχε μεριμνήσει 
από το Μάρτιο 2020 με Πράξεις 
Νομοθετικού Περιεχομένου και  
νόμους για τη σταδιακή παράτα-
ση της θητείας  των Δ.Σ. όλων 
των οργανώσεων,  εργαζομέ-
νων και συνταξιούχων με τελευ-
ταία παράταση την 31/12/2020.

Στις επαφές μας, με το Υπουρ-
γείο Εργασίας, προκειμένου να 
προωθήσουμε τα θέματα που 
ενδιαφέρουν όλους μας, θέσα-
με και το θέμα, αν οι παρατάσεις 
αφορούν και τους Συλλόγους 
Συνταξιούχων και οι απαντήσεις 
ήταν κατηγορηματικά θετικές. 
Χαρακτηριστικό παράδειγμα 
είναι η Πανελλήνια Ομοσπον-
δία Συνταξιούχων  του ΙΚΑ της 
οποίας η θητεία έχει παραταθεί 
με νόμο.  Ο πρόεδρος της ομο-
σπονδίας αυτής είναι ταυτόχρο-
να και πρόεδρος της Σ.Ε.Α. ( 
Συντονιστική  Επιτροπή Αγώνα) 
στην οποία ο Σύλλογός μας 
υπάγεται. Εάν δεν είχαμε εμπλα-
κεί με τα ένδικα μέσα και εάν το 
προεδρείο είχε χωνέψει πως δεν 
μπορούν να γίνουν εκλογές με 
κάλπη, θα είχαμε κάνει εκλο-
γές με επιστολή από τον Ιούνιο 
μέχρι το Σεπτέμβριο και δεν θα 
λειτουργούσαμε με δικαστικές 
αποφάσεις. Η τελευταία δικα-
στική απόφαση  καθορίζει ότι η 
θητεία του ΔΣ  λήγει την 8 Ιουνί-
ου 2021 που σημαίνει ότι μέχρι 
τότε, εν μέσω πανδημίας, πρέπει 
να έχει εκλεγεί νέο ΔΣ.

Για να γίνουν εκλογές πρέπει 
να αρχίσουμε τις προβλεπόμε-

νες Γενικές  Συνελεύσεις μέχρι 
τέλους Μαρτίου 2021. Γίνεται 
πλέον κατανοητό και επιβεβαι-
ώνεται πως το προεδρείο έπεσε 
στη δύνη του φαύλου κύκλου 
γιατί δεν μπορεί να μοιράσει 
άχυρο σε δυο γαϊδούρια.  Ορα-
ματίζεται βέβαια εκλογές με δέκα 
(10) κάλπες σε όλη την Ελλάδα.

Διαβεβαιώνουμε για άλλη μια 
φορά ότι οι εκλογές θα γίνουν 
σύμφωνα με το καταστατικό 
μας.  Δηλαδή με αλληλογραφία 
και συντεταγμένο τρόπο.  Δεν 
πρέπει να ξεχνάμε ότι οι μισοί 
Αμερικάνοι ψήφισαν πρόσφατα 
με αλληλογραφία.

Έχουμε ξαναγράψει πως το 
προεδρείο ενδιαφέρεται  να δια-
τηρήσει τις καρέκλες του, γιαυτό 
προσπάθησε να στήσει το μη-
χανισμό υφαρπαγής της πλει-
οψηφίας με τις 10  κάλπες στις 
οποίες  θα ψήφιζαν κυρίως οι 
ΣΥΡΙΖΑΙΟΙ και οι αυλικοί.

Επικουρικές
Η ΔΑΚΕ μετά το τέλος του υγει-

ονομικού χειμώνα θα ηγηθεί 
του αγώνα για την αποκατάστα-
ση της μεγάλης αδικίας στις επι-
κουρικές όσων συνταξιοδοτή-
θηκαν μέχρι 31/12/2014.  Διότι 
διαπιστώσαμε ότι το προεδρείο 
δεν έχει πείσει τον υπουργό για 
το δίκαιο του αιτήματός μας.

Συναδέλφισσες, συνάδελφοι
Ο υγειονομικός χειμώνας έχει 

ενσκήψει με σφοδρότητα. Η με-
γάλη ταχυδρομική οικογένεια 
μετράει δεκάδες κρούσματα. 
Είμαστε υποχρεωμένοι να προ-
σέξουμε ακόμη περισσότερο 
μέχρι να καλυφθούμε από το 
εμβόλιο.

Ευχόμαστε
 

Καλά Χριστούγεννα. Καλές γιορτές. 
Καλή πρωτοχρονιά  με υγεία σε όλους.

Ο Θεός μαζί σας. 
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Αγαπητοί μου Συνάδελφοι.
Για πρώτη φορά μετά από πολλά χρό-

νια, η συγκυρία στην καθημερινότητά 
μας είναι τέτοια που μας δείχνει ότι δεν 
αντιμετωπίζουμε μόνο μια τεράστια οι-
κονομική κρίση και μια απρόβλεπτη 
συμφορά από τον Κορωνοϊό, αλλά ένα 
βαθύτερο πρόβλημα. Η Χώρα μας δι-
έρχεται την χειρότερη κοινωνική καμπή 
μεταπολεμικά και βρίσκεται σε περίο-
δο παρατεταμένης παρακμής, διέξοδο 
από την οποία μέχρι τώρα κανείς δεν 
μπορεί να προβλέψει. Θα θεωρήσουν, 
ίσως, πολλοί τη λέξη παρακμή πολύ 
βαριά. Μπορεί και να έχουν δίκιο, γιατί 
όσο και αν υποφέρουμε οικονομικά μια 
δεκαετία, και τώρα από τον Κορωνοϊό, 
υπήρξαν περίοδοι στη μεταπολεμική 
μας ιστορία κατά την οποία τα πράγματα 
ήταν πολύ χειρότερα. Φτώχια, δικτατο-
ρίες, αυθαίρετες φυλακίσεις, πραξικο-
πήματα, ανεργία, ακόμα και εμφύλιος 
Πόλεμος. Πράγματι έτσι είναι. Αλλά πά-
ντα, όλα αυτά τα χρόνια, υπήρχε παντα-
χού παρούσα η Ελλάδα, η προοπτική 
μιας καλύτερης Κοινωνίας για την οποία 
μπορούσες να αγωνισθείς. Το όραμα 
ενός καλλίτερου κόσμου υποδείκνυε 
σε όλους μας τις ευθύνες αλλά και το 
καθήκον μας σύμφωνα με τις αξίες που 
είχαμε διαμορφώσει συλλογικά ως κοι-
νωνία. Όμως σήμερα, περισσότερο από 
ποτέ, λείπει η ελπίδα και η προοπτική.

Ακόμα και αν καταφέρουμε να τιθα-
σεύσουμε την πρωτοφανή δημοσιονο-
μική κρίση και την αρρώστια που διερ-
χόμαστε, ακόμα και αν νοικοκυρέψουμε 
τα δημόσια οικονομικά μας πιο θα είναι 
το αποτέλεσμα; Θα αποκτήσουμε, άρα-
γε, την αίσθηση του καθήκοντος που θα 
μας κάνει να δημιουργήσουμε αρμονικά 
και όχι, όπως μέχρι σήμερα, τον εύκο-
λο πλουτισμό εις βάρος των συμπολι-
τών μας και του κοινωνικού συνόλου; 

Θα καταπολεμήσουμε την γενικευμένη 
ανομία ώστε να διαμορφώσουμε μια 
κοινωνία αξιών; Θα πάψουν οι πολιτικοί 
να λαϊκίζουν και να διασπαθίζουν δημό-
σιο χρήμα; Θα εξαλείψουμε την διαφθο-
ρά και την γραφειοκρατία του Δημοσί-
ου; Θα σταματήσουν οι μιζαδόροι και τα 
λαμόγια να κατακυριεύουν τα ΜΜΕ, τις 
εργολαβίες και τις προμήθειες του Δη-
μοσίου κλπ; 

Ο Κορωνοϊός μετρίασε, αλλά δεν εξά-
λειψε, κάπως το κατάντημά μας, να κρί-
νουμε τους συνανθρώπους μας όχι από 
την προσωπική τους αξία αλλά από τα 
χρήματα που διαθέτουν. Μετριάστηκε 
αλλά δεν εξαλείφθηκε η αρρώστια της 
Κοινωνίας μας να κάνει φιγούρα, ανά-
λογα με τα φιρμάτα ρούχα που φοράει 
και τα αυτοκίνητα που οδηγεί, με απο-
τέλεσμα να επικρατεί μια ουσιαστικά μί-
ζερη καθημερινότητα χωρίς σκοπό και 
κατεύθυνση. Είναι τόσο βαθιά αυτά τα 
φαινόμενα ριζωμένα μέσα μας, που και 
αν ακόμα διασωθούμε από την κρίση 
που διερχόμαστε, να υπάρχει ο κίνδυ-
νος να επανεμφανισθούν τα ίδια, γιατί 
στην Ελλάδα δυστυχώς είναι ευκολότε-
ρο να λες παρά να πράττεις…

Και κοντά σ’ όλα αυτά η Πολιτική 
Ελίτ ενέπλεξε τον Πολίτη σ’ ένα πολυ-
ετές μαρτύριο καταβολής χαρατσιών, 
μπαχαλοποιώντας τη διαδικασία με μια 
απίστευτη έλλειψη στοιχειώδους σοβα-
ρότητας … σαν το δήμιο που δεν ξέρει 
να αποκεφαλίσει σωστά και δημόσια ζη-
τάει «συγνώμη» γι’ αυτό ! Επί της ουσί-
ας έβαλαν την εφορία σε όλα τα σπίτια, 
σε καθημερινή βάση όλο τον χρόνο, και 
από το πρωί έως το βράδυ, συζητάμε για 
προθεσμίες και δόσεις χαρατσιών ! Επι-
βάλλεται ΟΛΟΙ ΤΟΥΣ να επιδιώξουν το 
αυτονόητο: Να στείλουν μήνυμα στους 
Πολίτες ότι αισθάνονται τι συμβαίνει και 

ακολούθως ότι έχουν σκοπό να άρουν 
την Δαμόκλειο σπάθη του Κράτους – 
δυνάστη αμέσως. Να αποκαταστήσουν 
το τρωθέν κύρος της Δημόσιας Διοίκη-
σης, να τιμωρήσουν αμείλικτα όσους 
συνέβαλαν στη διαπόμπευσή της ευτε-
λίζοντάς την με κακούς κυβερνητικούς 
χειρισμούς, και παράλληλα να επα-
ναφέρουν το αίσθημα δικαίου και του 
ήθους στην Κοινωνία. Διόλου εύκολη 
υπόθεση. Η Χώρα θα εξέλθει από την 
Κρίση αφού απαλλαγεί από την πολι-
τική ελίτ που τη δημιούργησε και που 
την διαχειρίζεται με τόσο γελοίο τρόπο. 
Αν δεν υπάρξει αυτή η προοπτική, η 
έξοδος από τα δεινά μας απομακρύ-
νεται… Το πολιτικό σύστημα, όλοι ξέ-
ρουμε, έχει τη βασική ευθύνη για το 
σημερινό εφιαλτικό αδιέξοδο. Αν δεν 
μας απεγκλωβίσουν  απ’ αυτό η Χώρα 
δεν θα δει χαΐρι. Μας έκαναν να έχου-
με τις αμφιβολίες μας γιατί ΟΛΟΙ ΤΟΥΣ 
έμαθαν αλλιώς. Και οι 300, απ’ τον γη-
ραιότερο ως τον νεότερο, το σημερινό 
φαύλο πολιτικό σύστημα αποτελεί τρο-
χοπέδη για την μετάλλαξή τους σε κάτι 
διαφορετικό, δηλαδή σε υπεύθυνους 
και αποτελεσματικούς πολιτικούς. ΕΙΝΑΙ 
ΑΝΑΓΚΑΙΑ προϋπόθεση συνεπώς εμείς 
να επαναπροσδιορίσουμε Θεσμούς, ρό-
λους και προπαντός, τα όρια που έχουν 
το δικαίωμα να φτάνουν οι Πολιτικοί 
μας. Το πώς ας το σκεφθεί ο καθένας 
μας…

Ας το σκεφθούμε, γιατί δεν μπορεί να 
περνάει αβασάνιστα στη λήθη του χρό-
νου, ότι οι συντάξεις μας μειώθηκαν με-
σοσταθμικά 40% και από το υπόλοιπό 
τους, με την επαίσχυντη «προσωπική 
διαφορά» να τους … χρωστάμε και ένα 
ποσό ακόμα από την σύνταξή μας !!! 

Δεν μπορεί να μη σκεφθούμε ότι μας 
έδωσαν «μόνο 11 μήνες αναδρομικά – 

παρά την απόφαση δις του ΣτΕ – από 
τους 108 μήνες που μας έκοψαν τις 
συντάξεις μας, σε μόνιμη βάση, και να 
θριαμβολογούν ότι μοιράζουν λεπτά σε 
μας….

Δεν μπορεί να μη σκεφτόμαστε ότι 
αυτή η τρισκατάρατη «προσωπική δια-
φορά», θα αποτελέσει αιτία να μη πά-
ρουμε ούτε ένα ευρώ, μέχρι να πεθά-
νουμε, αύξηση, με τον τρόπο που την 
έστησαν, αφού το 2023 θα συμψηφισθεί 
με την όποια αύξηση αν το επιτρέψουν 
τα δημοσιονομικά !!!   Δεν μπορεί να 
μη θυμόμαστε τον εξευτελιστικό, επο-
νομαζόμενο «ρήτρα Θανάτου» νόμο 
τους 4052/12, που με το άρθρο 42, μας 
εξανάγκαζαν να δηλώνουμε αν επιθυ-
μούμε να μεταβιβάζεται η επικουρική 
μας σύνταξη, μετά το θάνατό μας, στους 
επιζώντες σύζυγο  και παιδιά μας !!!  Σε 
καταφατική μας δήλωση να παίρνουμε 
(είχαν τον Θεό τους ;;;) μικρότερο ποσό 
σύνταξης όσο θα ζήσουμε !!! Ευτυχώς 
ο νόμος αυτός καταργήθηκε. Η πρόθε-
ση όμως όσων τον δημιούργησαν ΔΕΝ 
ΠΡΕΠΕΙ να ξεχνιέται …

Υ.Γ. Στο προσεχές φύλλο πολλά και 
ενδιαφέροντα.

ΕΛΛΕΙΜΜΑ ΕΛΠΙΔΑΣ ΚΑΙ ΠΡΟΟΠΤΙΚΗΣ

Γράφει ο Γεράσιμος Ζηνεμπής • Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου & Πρόεδρος της ΑΦΣ - ΕΛΤΑ
Τηλ. 6946536767 – 2103847811

ΑΦΣ – ΕΛΤΑ
ΑΔΕΣΜΕΥΤΗ ΦΩΝΗ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ

Απόψεις & Σχόλια

Αγαπητοί μου 
συνάδελφοι

 

Εύχομαι σε όλους
Καλά Χριστούγεννα,
Ευτυχισμενό το 2021 

Και προ πάντων με υγεία.



ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 2020 13

Απόψεις & Σχόλια

Οι προκλήσεις της ΔΑΚΕ

Από την ημέρα που οι συνά-

δελφοι ανέθεσαν γι’ άλλη μία 

φορά τη Διοίκηση του Συλλό-

γου στα άτομα του «Ενωτικού 

Ψηφοδελτίου» η ΔΑΚΕ δεν 

έπαψε όχι μόνο ν’ αντιπολι-

τεύεται – αυτό εξάλλου είναι 

δικαίωμά της – αλλά συνέχισε 

να υπονομεύει το έργο της 

Διοίκησης παρουσιάζοντας, 

με τρόπο απαράδεχτο, τη λει-

τουργία του Δ.Σ. και το περι-

εχόμενο της εφημερίδας μας.

Στο φύλλο που κυκλοφό-

ρησε τον Σεπτέμβριο η εξαλ-

λοσύνη τους και το ψέμα ξε-

πέρασαν κάθε όριο. Για του 

λόγου το αληθές διαβάστε τι 

γράφει στις σελίδες που της 

παραχωρούνται για να ενη-

μερώνει – υποτίθεται – υπεύ-

θυνα τους συναδέλφους: «Ο 

Σύλλογος πέρασε σε μια περί-

οδο αυταρχισμού, χωρίς κα-

μία δημοκρατική ευαισθησία. 

Τα στελέχη του προεδρείου 

χτυπούσαν το χέρι στο στήθος 

διακηρύσσοντας ότι σ’ εμάς οι 

συνάδελφοι έδωσαν την πλει-

οψηφία και είμαστε υπεύθυνοι 

για τη λειτουργία του Συλλό-

γου. Κάτω από αυτήν την θεω-

ρία (θαυμάστε νοημοσύνη). 

Η ανάθεση τη Διοίκησης με 

την ψήφο των συναδέλφων 

δεν είναι πράξη που συνεπάγε-

ται ευθύνες, αλλά θεωρία), το 

πρώτο θύμα – συνεχίζει – του 

αυταρχισμού, του ρεβανσισμού 

(αλήθεια ποια ρεβάνς ζητάμε 

αφού είμαστε για δύο συνε-

χόμενες θητείες Διοίκηση;) και 

της μισαλλοδοξίας ήταν η Εφη-

μερίδα και ο τρόπος λειτουργί-

ας της».

Αν συνεχίζει κανείς να δια-

βάζει τα όσα κατά καιρούς 

δημοσιεύει η ΔΑΚΕ, θα δια-

πιστώσει πως οι συνάδελφοι 

αυτοί ζουν σε μια φανταστι-

κή πραγματικότητα. Και ενώ 

έχουν την ευχέρεια να γρά-

φουν ό,τι θέλουν στις σελίδες 

που τους παραχωρούνται, αυ-

τοί ζητούν κι άλλο χώρο για 

να οξύνουν, σαν παράταξη της 

Ν.Δ., τις αντιθέσεις που συ-

στηματικά καλλιεργούν κατά 

τρόπο τελείως απαράδεκτο. 

Δεν αναλογίζονται πως αν η 

Διοίκηση έκανε το ίδιο με όλες 

τις παρατάξεις (να παραχω-

ρεί σελίδες) το έντυπο δεν θα 

ήταν εφημερίδα αλλά πίνακας 

ανακοινώσεων με εκατέρω-

θεν συγκρούσεις.

Εμείς που συναποτελού-

με το «Ενωτικό Ψηφοδέλτιο» 

αποσύραμε σαν παρατάξεις τις 

ανακοινώσεις μας από τις στή-

λες της εφημερίδας. Η ΔΑΚΕ, 

δυστυχώς, εξακολουθεί να 

πορεύεται, παράλληλα με 

την ΑΦΣ-ΕΛΤΑ και μέσα από 

τις ανακοινώσεις της να υπε-

ρασπίζεται την κομματική της 

γραμμή. Η ίδια συστηματικά 

διαμαρτύρεται γιατί δίνουμε 

χώρο σε συνάδελφο από την 

Θεσσαλονίκη – φυσικά εννοεί 

τον Βουραζανίδη – στον οποίο 

αναφέρεται με ανάρμοστους 

χαρακτηρισμούς. Όλοι γνω-

ρίζουν πως ο συνάδελφος 

αυτός έχει διανύσει στον συν-

δικαλιστικό μας χώρο πολλά 

χρόνια και η προσφορά του 

είναι γνωστή. Πρέπει ακόμα 

να πούμε ότι ο ίδιος ουδέποτε 

μας ζήτησε σελίδα στην εφη-

μερίδα. Εμείς του ζητούσαμε 

και του ζητάμε να γράφει, γιατί 

τα γραφτά του βοηθούν την 

κοινή προσπάθεια.

Η εφημερίδα είναι ανοιχτή 

– αυτό αποτελεί αρχή –  για 

όλους τους συναδέλφους, 

που έχουν να γράψουν κάτι 

σημαντικό. Ο κομματισμός για 

τον οποίο μέμφεται η ΔΑΚΕ 

τη σημερινή Διοίκηση, είναι 

έντονα αποτυπωμένος στα 

δικά της δημοσιεύματα. Η 

τακτική που χρησιμοποιεί για 

να διασπάσει την ενότητα της 

Διοίκησης είναι γνωστή και 

φυσικά πέφτει στο κενό. Ισχυ-

ρίζεται, κατά τρόπο υπονο-

μευτικό, ότι ο προηγούμενος 

πρόεδρος, ο Τάσος Γεωργιά-

δης, «καρατομήθηκε εν μία 

νυκτί». Κάνει πως δεν κατα-

λαβαίνει ότι αυτή η διαδικασία 

είναι μια δημοκρατική πράξη 

και αποτελεί θεσμό για όλες 

τις συνεργασίες. Η εναλλαγή 

προσώπων στα αξιώματα ενός 

σωματείου, δίνει νέα δυναμι-

κή και προσθέτει εμπειρίες σε 

περισσότερα άτομα. 

Ως προς τις αγωγές για τ’ 

αναδρομικά – για τις οποίες 

κάνει λόγο – έχουμε να της 

πούμε πως η Διοίκηση κινή-

θηκε με την ευθύνη που της 

αναλογούσε. Και η ευθύνη 

ήταν μεγάλη. Γιατί δεν είναι 

δυνατόν μέσα σ’ ένα αναξιόπι-

στο κράτος να ρισκάρεις τα οι-

κονομικά συμφέροντα χιλιά-

δων συναδέλφων. Κανέναν 

δεν πιέσαμε. Απλά πράξαμε το 

καθήκον μας. Κατά συνέπεια 

το θέμα αυτό έκλεισε και μένει 

ο αγώνας για να πάρουμε όσα 

ακόμα μας έχουν παρακρατή-

σει άδικα και παράνομα. Η 

αναφορά σε δικηγόρους και 

διαδικασίες δεν έχει πια καμία 

αξία.

Σε μία από τις στήλες της 

στην Εφημερίδα η ΔΑΚΕ ανα-

φέρει πως «τα εκλογικά πρα-

ξικοπήματα απαγορεύονται 

σε συλλόγους συνταξιούχων 

και όχι μόνο». Μήπως μπορεί 

να μας πει πού και σε ποιους 

επιτρέπονται; Φαίνεται πως 

δύσκολα θ’ απαλλαγεί από τα 

συμπλέγματα και τις ιδεολη-

ψίες της. Οι συνάδελφοι δεν 

παρασύρονται από αγάπες 

που δεν έχουν αντίκρισμα. 

Οι εκλογές γι’ άλλη μια φορά 

θα δείξουν πως όχι μόνο δεν 

αποτελεί πλειοψηφία, αλλά 

έχει συρρικνωθεί ακόμα πε-

ρισσότερο με τη νοοτροπία 

που τη διακρίνει στις πράξεις 

και στα γραπτά της. Αυτό είναι 

σίγουρο.

Η Διοίκηση

Η Διοίκηση

αντιμετώπισε με 

υπευθυνότητα

το θέμα των

αναδρομικών

Η ΔΑΚΕ

δύσκολα

θ’ απαλλαγεί από 

τα συμπλέγματα 

και τις

ιδεοληψίες της

Οι συνάδελφοι

δεν παρασύρονται 

από αγάπες

που δεν έχουν 

αντίκρυσμα

Η ΔΑΚΕ

υπονομεύει

το έργο

της Διοίκησης

Με τις γιορτές μπροστά μας, σας ευχόμαστε 
χρόνια πολλά, να προφυλάξουμε τους εαυ-
τούς μας και να βγούμε γεροί και υγιείς ξανά 
στο προσκήνιο του αγώνα.

Σύντομα θα έχετε στα χέρια σας την ατζέ-
ντα του Συλλόγου που αφενός αποτελεί ένα 
χρήσιμο εργαλείο, αφετέρου σας «δένει» με 
την έννοια του Συλλόγου που μας προστα-
τεύει στα δύσκολα. 

Φυσικά και την προμηθευτήκαμε από τον 
ΕΛΤΑ - δεν θα μπορούσε να γίνει διαφορε-
τικά - και σχεδιάστηκε από τη Διοίκηση του 
Συλλόγου, σε συνεργασία με τη διεύθυνση 
φιλοτελισμού του ΕΛΤΑ. 

Ατζέντα
21
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Η Φωνή της Περιφέρειας

Αγαπητοί συνάδελφοι,
Αισθάνομαι την ανάγκη  να επικοι-

νωνήσω μαζί σας, αναφορικά με  αυτά 
που μας απασχολούν , συμβαίνουν 
σήμερα ή με αυτά που βλέπω να εξυ-
φαίνονται και πρόκειται να τα βρούμε 
αύριο μπροστά μας.
• Γίναμε όλοι μάρτυρες για το πώς η 

παρούσα Kυβέρνηση και ο κ. Βρού-
τσης ερμήνευσαν  τις  δεσμεύσεις τους, 
που διατυμπάνιζαν  στα κανάλια και 
προεκλογικά. Κανένας σεβασμός των 
αποφάσεων των δικαστηρίων και του 
ΣΤΕ για τα κλεμμένα . Ερμηνεία όπως 
μας βολεύει και ψίχουλα(11μηνών και 
αυτά λειψά ) στους  συντ αξιούχους και 
στο «πόπολο» , όταν  δόθηκαν  πλήρη  
στους δικαστικούς και στρατιωτικούς  
με την 1/2018 απόφαση του μισθοδι-
κείου από 1-1-2012 έως 31-12-2018 . 
• Με πρόσφατη δήλωσή του  στα 

ΜΜΕ, ο Υπουργός Εργασίας κ. Βρού-
τσης μετέθεσε και πάλι την καταβολή  
της επανυπολογισμένης κύριας σύντα-
ξης και τη χορήγηση των αναδρομικών 
από τον 01-10- 2019 για  όσους έχουν 
ασφάλιση 30 χρόνια και άνω . Ο  Θεός 
να βάλει το χέρι του να μην έχουμε και 
εδώ λαθροχειρίες !!
Η καταβολή κατά τον Υπουργό, θα γί-

νει στο πρώτο τρίμηνο του 2021.
• Δυστυχώς με το σχέδιο-μνημόνιο- 

της  «ομάδας Πισσαρίδη» προβλέπο-
νται εκτός των άλλων δεινών μείωση 
μισθών και συντάξεων, ως επακόλου-
θο της μείωσης της  συνταξιοδοτικής 
δαπάνης που πρέπει να μειωθεί κατά 
3,3% του ΑΕΠ, και των εισφορών κατά 
3% από 01-01-2021. Επίσης βασικός 
στόχος του σχεδίου είναι ιδιωτικοποίη-
ση των επικουρικών συντάξεων με ότι 
αυτό για τις καταβαλλόμενες.

• Άσχημη εξέλιξη  θεωρείται και το 
γεγονός ότι το Δημόσιο χρέος από 
180,5% του ΑΕΠ το 2019, εκτιμάται ότι 
θα ανέβει στα 340 δις ή 208,9% του 
ΑΕΠ το 2020.
• Τα παραπάνω λαμβάνουν χώρα την  

στιγμή που για ανέργους, συνταξιού-
χους και εργαζόμενους δεν υπάρχουν 
χρήματα από τις εκάστοτε Κυβερνήσεις. 
Αντίθετα βλέπουμε  ότι δεν ισχύει το 
ίδιο για Τραπεζίτες, Καναλάρχες και τα 
αφεντικά τους, «Aegean Αεροπορική», 
Τράπεζα Πειραιώς  και για τους ημετέ-
ρους που τους χαρίζονται δάνεια εκα-
τοντάδων εκατομμυρίων ή τυγχάνουν 
ειδικής φορολογικής ασυλίας (λαθρε-
μπόριο παντός είδους , offshore κ.λ.π).
Με όλα τα παραπάνω σκοπός μου 

δεν είναι να  διαταράξω την ήδη άσχη-
μη λόγω κορονοϊού ψυχική σας διάθε-
ση , άλλωστε είμαι εκ φύσεως αισιό-
δοξος. Σκοπός μου είναι  να καταδείξω 
πόσο απαραίτητο είναι στην παρούσα 
συγκυρία να μην  αναλωνόμαστε μόνο 
στον τρόπο της επικείμενης ψηφοφο-
ρίας του Συλλόγου. Θα πρέπει να  εί-
μαστε σε εγρήγορση και πανέτοιμοι για 
τις δυσκολίες που επίκεινται και αυτό 
δεν αφορά μόνο την πλειοψηφία, αλλά 
συνολικά όλα τα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου  και  φυσικά  και εμάς τα  
απλά μέλη  του Συλλόγου.  
Με την ευκαιρία ΤΩΝ ΕΟΡΤΩΝ  εκ μέ-

ρους της  ΠΕΡ/ΚΗΣ ΕΠΙΤΡ.ΣΤΕΡ. ΕΛΛΑ-
ΔΑΣ «ΕΥΧΟΜΑΣΤΕ ΣΕ ΟΛΑ ΤΑ ΜΕΛΗ 
ΜΑΣ &  ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ  ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ  
ΚΑΛΗ ΥΓΕΙΑ - ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ ΚΑΙ ΕΥ-
ΤΥΧΙΣΜΕΝΟΣ Ο ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΟΣ ΧΡΟ-
ΝΟΣ»  

ΚΟΥΜΠΑΡΑΚΗΣ ΓΙΑΝΝΗΣ

Αγαπητοί συνάδελφοι, 
εμείς τα μέλη της Περιφ. Επιτρο-

πής Θεσσαλίας, με αφορμή τη 
γιορταστική περίοδο που διανύ-
ουμε, ευχόμαστε σε όλους εσάς 
ΚΑΛΑ ΧΡΙΣΤΟΥΓΕΝΝΑ & ΕΥΤΥΧΙ-
ΣΜΕΝΟ ΤΟ ΝΕΟ ΕΤΟΣ με κυριό-
τερο και πάνω  απ’ όλα την ΥΓΕΙΑ 
γεια εσάς και τους δικούς σας.
Θεωρούμε μάλιστα ότι η ευχή 

μας αυτή, αξίζει περισσότερο 
από κάθε άλλη φορά εξ’ αιτίας 
της πανδημίας του κορονοϊού. 
Επειδή μάλιστα πρόκειται για ένα 
θανάσιμο ύπουλο και αόρατο 
εχθρό, πρέπει να προσέχουμε 
ιδιαίτερα και να ακολουθούμε 
πιστά τις οδηγίες των αρμόδιων 
υγειονομικών αρχών, ώστε να ξε-
περάσουμε αλώβητοι και χωρίς 
καμιά απώλεια όπως μέχρι τώρα 
και αυτό το κύμα της πανδημίας 
που διανύουμε, μέχρι την εφαρ-
μογή του εμβολίου που όλοι θα 
πρέπει να κάνουμε, αφού οι πε-
ρισσότεροι από εμάς είμαστε στις 
ευπαθείς ομάδες.
Τον Οκτώβριο, πήραμε ανα-

δρομικά έντεκα μηνών (για το δι-
άστημα 11 Ιουνίου 2015 έως 13 
Μαΐου 2016) από την κύρια σύ-
νταξή μας μόνο, αφού η κυβέρ-
νηση <<κούρεψε>> από την επι-
στροφή, δώρα και τις επικουρικές 
συντάξεις. (δικαστές και ένστολοι 
πήραν όλα τα αναδρομικά από 
1. 1. 2012 έως 31. 12. 2018.) Για 
το λόγο αυτό ο Σύλλογός μας θα 
συνεχίσει τον συνδικαλιστικό και 
δικαστικό αγώνα, προκειμένου 
να αποδοθούν στο σύνολό τους 
τα αναδρομικά. Διευκρινίζουμε 

ότι όσοι συνάδελφοι έχουν κατα-
θέσει αγωγές, συνεχίζουν να δι-
εκδικούν τα αναδρομικά δώρων 
και επικουρικών και οι εκκρεμείς 
δίκες θα συνεχιστούν. 
Επίσης όσοι συνάδελφοι συ-

νταξιοδοτήθηκαν με πάνω από 
30 έτη, το μήνα Μάρτη2021 το 
πιθανότερο ,  θα λάβουν τις μι-
κρές αυξήσεις στην κύρια σύντα-
ξή τους.
Αγαπητοί συνάδελφοι, όπως 

γνωρίζετε το διάστημα της καρα-
ντίνας, το Γραφείο της Περιφ. Επι-
τροπής μας παραμένει κλειστό. 
Συνεχίζουμε όμως να είμαστε 
σε διαρκή επαφή μαζί σας με τα 
τηλέφωνά μας ανοιχτά για κάθε 
πρόβλημα που τυχόν αντιμετω-
πίζετε και όταν δεν μπορούμε 
εμείς να σας δώσουμε λύση, σας 
κατευθύνουμε  και επικοινωνεί-
τε απ’ ευθείας με το Προεδρείο 
του Συλλόγου μας στην Αθήνα. 
Σημειώνουμε ότι τα Γραφεία του 
Συλλόγου μας, από τα ελάχιστα 
σε όλη τη χώρα, συνεχίζουν να 
λειτουργούν καθημερινά με τους 
ανθρώπους της γραμματείας πά-
ντοτε πρόθυμους να σας εξυπη-
ρετήσουν. 
  Αγαπητοί συνάδελφοι, κλεί-

νοντας τη σύντομη γραπτή επι-
κοινωνία μας, σας καλούμε να 
σταθούμε ενωτικά στο πλευρό 
της Διοίκησης του Συλλόγου μας 
απομονώνοντας κάθε διχαστική 
και διασπαστική φωνή και ενέρ-
γεια.

Κωνσταντίνος Ψαρός
Αντώνης Ζαρμπάλης

Μιχάλης Καρασμάνογλου

Αγαπητοί συνάδελφοι,
Μετά από μια μακρά περίοδο 

κατά την οποία το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα βρέθηκε σε φάση υπο-
χώρησης, επί τέλους σημειώθηκε 
μια σημαντική επιτυχία.
Η επιστροφή των αναδρομικών 

αποτέλεσε μια νίκη και μια δικαίω-
ση του αγώνα που επί σειρά ετών 

έδωσε ο Σύλλογός μας με το Δι-
οικητικό του Συμβούλιο να είναι 
σταθερά επί κεφαλής αυτής της 
προσπάθειας. 
Είναι περιττό να σας μεταφέρου-

με το κλίμα της ικανοποίησης που 
προκάλεσε στις τάξεις των συνα-
δέλφων η επιστροφή των αναδρο-
μικών.

Αγαπητοί συνάδελφοι,
Οι αγώνες σας συναντούν την 

επιδοκιμασία των μελών και αυτή 
η αραγής ενότητα στους κόλπους 
μας αποτελεί τη σταθερή βάση για 
ακόμα μεγαλύτερες επιτυχίες προς 
όφελος όλων των συναδέλφων. 

Ανδρονίκη-Αντίτη Κοσιώνη
Σπύρος Σταθόπουλος

ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ ΘΕΣΣΑΛΙΑΣ

ΠΑΤΡΑΣ

ΠΕΡ/ΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΛΤΑ ΠΕΡ/ΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΛΤΑ

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΛΤΑ 
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Συνταρακτικό νέο, ενόσω 
τυπώνεται η εφημερίδα. Η 
συνάδελφος Κατσαντούλα 
Γεωργία,  έχασε τον γιό της 
Βασίλη,  29 χρονών, σε τρο-
χαίο.  Πριν λίγες ημέρες είχε 
πεθάνει ο πατέρας της, επίσης 
συνάδελφος ταχυδρομικός.
Η κηδεία του 29χρόνου έγινε 
στη Παιανία, την Τρίτη 15 Δε-
κεμβρίου.
Εκφράζουμε τα θερμά μας 
συλλυπητήρια

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Έφυγε από κοντά μας ο εξαιρε-
τικός συνάδελφος Σάββας Γα-
ϊτανίδης. Εκφράζουμε τα θερ-
μά μας συλλυπητήρια στην 
οικογένεια του εκλιπόντος.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Έφυγε από κοντά μας ο θαυμά-
σιος συνάδελφος Γιώργος Γα-
ρεφαλλάκης. Εκφράζουμε τα 
θερμά μας συλλυπητήρια στην 
οικογένεια του εκλιπόντος.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Έφυγε από κοντά μας ο αγα-
πητός συνάδελφος Θεόφιλος 
Παπαφωτίου. Εκφράζουμε τα 
θερμά μας συλλυπητήρια στην 
οικογένεια του εκλιπόντος.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Το καλοκαίρι που μας πέρασε, 
έφυγε από κοντά μας σε ηλι-
κία 82 ετών, ο εκλεκτός συ-
νάδελφος Βλάχος Ιωάννης 
από τη Λάρισα,  που διετέλεσε 
διευθυντής στο  Κ. Ταχ.  Λά-
ρισας και προϊστάμενος στον 
Τομέα Παραγωγής της Περιφ. 
Διεύθυνσης Θεσσαλίας.
Την 8 Νοεμβρίου 2020, έφυγε 
από κοντά μας ο εκλεκτός συ-
νάδελφος Τσιριβής Αργύρης 
από το Βόλο που υπηρέτησε 
στη Μονάδα διανομής Βόλου.
Τα μέλη της  Περιφ. Επιτρο-
πής Θεσσαλίας, εκφράζουμε 
στους οικείους  των εκλιπό-

ντων βαθειά συλλυπητήρια.
Περιφ. Επιτροπή Θεσσαλίας 

Κωνσταντίνος  Ψαρός

Πρόσφατα έφυγε από τη ζωή 
ο συνάδελφος Βασίλειος 
Σαλταούρας. Εκλεκτός συνά-
δελφος, εργατικός και καλός 
οικογενειάρχης. Πολλά χρό-
νια εργάστηκε στο κατάστημα 
Αγρινίου και στο κατάστημα 
Αμοργιανών. 
Εκφράζουμε τα θερμά μας 
συλλυπητήρια στη σύζυγό 
του, στα τέκνα του και στου 
συγγενείς του
Να είναι αιωνία η μνήμη του.

Η Επιτροπή Νομού
Αιτωλοακαρνανίας 

Εφυγε από τη ζωή ο εκλεκτός 
συνάδελφος Γεώργιος Πα-
παθανάσης. Εργάστηκε για 
πολλά χρόνια στο κατάστημα 
Αγρινίου και στο κατάστημα 
Παραβόλας.
Εκφράζουμε τα θερμά μας 
συλλυπητήρια στη σύζυγό 
του, στα τέκνα του και στους 
συγγενείς του.
Να είναι αιωνία η μνήμη του.

Η Επιτροπή Νομού 
Αιτωλοακαρνανίας

Ο αγαπητός Ξενοφών  
Μαυροθαλασίτης από την 
Καλλονή Λέσβου έφυγε από 
τη ζωή σε ηλικία 73 ετών. 
Ακούραστος, γλυκομίλητος, 
εξυπηρετικός, όργωνε καθη-
μερινά την όμορφη Καλλονή. 
Άφησε πίσω του την Τασού-
λα του, πέντε αγόρια και ένα 
εγγόνι.  Αιωνία η μνήμη του.

Ο ακούραστος Αργύρης 
Τσιριβής, γέννημα θρέμμα 
Βόλου, δραστηριοποιήθηκε 
στον τόπο του και άφησε τις 
καλύτερες υπηρεσιακές και 
κοινωνικές εντυπώσεις. Φίλε 
Αργύρη στο καλό και ας εί-
ναι ελαφρύ το χώμα που σε 
σκεπάζει. Συλλυπητήρια στην 

οικογένειά του.
Ο Χατζηιωσηφίδης Σο-

φοκλής καταγόμενος από 
το Νευροκόπι πρόσφερε τις 
υπηρεσίες του σαν ακρίτας 
στην ψυχρή γενέτειρά του και 
άφησε πρόσφατα την πνοή 
της στην Καβάλα το τελευταίο 
αραξοβόρι. Συλλυπητήρια 
στην οικογένειά του.

Ο  Αθανάσιος Σμυρνής 
καταγόμενος από του Λυγου-
ριό Αργολίδας άξιος καθόλα 
πνευματικός εργάτης,  πρό-
σφερε απλόχερα τις γνώσεις 
του για τη θεμελίωση και 
την  οργάνωση των ΕΛ-ΤΑ το 
1970. Αναχώρησε πρόσφατα 
για το μεγάλο ταξίδι. Ας είναι 
ελαφρύ το πάτριο χώμα που 
τον δέχτηκε. Θερμά συλλυπη-
τήρια στην οικογένειά του.

Η ΔΑΚΕ ΕΛΤΑ εκφράζει τα 
συλλυπητήρια της.

Ο Ευστάθιος Χαρίσης, κατα-
γόμενος από Άρτα, έφυγε από 
κοντά μας αρχάς του έτους. 
Τον ξέχασα τον φίλο και πα-
τριώτη  καλοκάγαθο, καλο-
συνάτο Στάθη, αλλά δεν τον 
ξέχασε η το αγκάλιασμα της 
αιωνιότητας.  Στη γυναίκα του, 
τη Βάσω, εκφράζω  τα συλλυ-
πητήρια μου. 

Χρήστος Κοντός

Ο Δημήτρης Ρίζος, καταγό-
μενος από τη Λιμίνη Άρτας, 
άφησε αθόρυβα το μάταιο 
τούτο κόσμο, όπως ευγενικά, 
απόλαυσε τη χαρά της ζωής. 
Στο πέρασμά του από τη Ζα-
γορά, άφησε τη σφραγίδα της 
καλοσύνης γι’  αυτό σε μια 
εκδρομή τρέξανε όλοι να του 
σφίξουν το χέρι. Δεν πέρασε 
καλύτερος μου είπε μια γε-
ρόντισσα. Συλλυπητήρια στη 
Πόπη για το χαμό του αγαπη-
μένου της. 

Χρήστος Κοντός 

Κοινωνικά

Η Φωνή της Περιφέρειας

ΚΟΡΥΦΑΙΟΣ:
-Γειά σου ρε κορονοϊέ, της 

Κίνας το καμάρι, γιατί από 
κει ξεκίνησες, όλος ζωή και 
χάρη, απ’ της Γιουχάν του 
σατανά της φρίκης τα κατα-
γώγια, εκεί που μαζωχτήκα-
νε της γης τα πρώτα μπόγια, 
αυτά των ανθρωποειδών 
σατανικών τεράτων της 
Νέας, όπως λέγεται της Τά-
ξης των Πραγμάτων.

ΧΟΡΟΣ:
-Τεράτων, τεράτων, της 

Νέας των Πραγμάτων. Σα-
τανικών θαυμάτων της Τά-
ξης Καθαρμάτων.

ΚΟΡΥΦΑΙΟΣ:
Εκεί… συνουσιάσθηκαν 

καλά μεθοδευμένα, συνέ-
λαβαν… γκαστρώθηκαν 
και γέννησαν εσένα. Όλους 
πια κορονοϊέ τους έλυσες… 
τα χέρια, στην εξαθλίωση 
λαών, τους έκανες ξεφτέ-
ρια.

Δουλεύει καλά ο πανικός, 
ο φόβος του θανάτου, η 
μάσκα έγινε θεσμός λαού 
καραντινάτου…

ΧΟΡΟΣ:
-Λαού Καραντινάτου
ο φόβος του θανάτου κα-

θείς με τη σειρά του
ουρεί μες στα μεριά του.

ΚΟΡΥΦΑΙΟΣ:
-Τώρα περνάμε «βασικής 

εκπαίδευσης» που λέμε, 
το στάδιο προσαρμογής… 

μετά ταχιά θα κλαίμε… Θα 
μάθουμε στη «φίμωση», 
στο «σήκω-κάτσε-πέσε, κοι-
μήσου, φάγε, κάνε σεξ, κα-
τούρα, σφίξου, χέσε»!

Θα αλλάξουμε συνήθειες 
και τακτικές σ’ όλα, δεν θα 
έχει «άσε βλέπουμε, κόλπα 
και άρπα-κόλλα».

ΧΟΡΟΣ:
-Σε όλα, σε όλα
θα πάρουμε τη φόλα
έγια μόλα έγια λέσα
κλάφτα κόσμε, χέσε μέσα.

ΚΟΡΥΦΑΙΟΣ:
-Μνήμες, «πιστεύω» έθι-

μα, γιορτές και πανηγύρια, 
θα μείνουν πίσω απ’ τα 
κλειστά της μνήμης παρα-
θύρια. Καθένα με το νούμε-
ρο και με τον κωδικό του, 
μήτε το πώς γεννήθηκε, 
μήτε το ριζικό του.

Γειά σου κορονοϊέ λεβέ-
ντη

ήρθες για ν’ ανάψεις γλέ-
ντι…

ΧΟΡΟΣ:
-Κι όπως λέει το τραγούδι
θα καεί το πελεκούδι απ’ 

το σύμβουλο το αιώνιο
τον λαό θύμα και ψώνιο, 

που να ξυπνήσει μονομιάς
θα’ ρθει ανάποδα και ο 

ντουνιάς….
Κι όπως είναι γνωστό εκ 

πείρας
θα γενεί της κακομοίρας!

ΒΟΡΕΙΟΥ ΑΙΓΑΙΟΥ
ΠΕΡ/ΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΕΛΤΑ

Του Βαγγέλη
Χατζημανώλη 

Αγαπητοί ανά τον πλανήτη συμπάσχοντες συνάνθρωποι. 
Το παρακάτω είναι σε μορφή αρχαίας τραγωδίας, διότι 
ζούμε ήδη μία τραγωδία. Σ’ αυτό το είδος θεάτρου υπάρ-
χει ο Κορυφαίος που λέει διάφορα και ο Χορός, ο λαός ας 
πούμε, που απαντά ρυθμική ή τραγουδιστά. Πάμε, λοιπόν, 
να δούμε.
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Ανασκόπηση 2020
Συνάδελφοι

 Συναδέλφισσες
Ο Σύλλογός μας παραμένει 

πρωταγωνιστής στο συνταξι-
ουχικό κίνημα, αποτελώντας 

φωτεινό παράδειγμα δράσης, 
ενεργειών και πρωτοβουλιών, 
που γίνονται πάντα με γνώμο-

να τους συνταξιούχους.

Το 2020, η Διοίκηση του Συλλόγου, συ-
νέχισε από το μετερίζι του αγώνα, να δι-
εκδικεί, να μάχεται και να προασπίζεται 
τα δίκαια των συνταξιούχων ταχυδρομι-
κών, και να επιδιώκει την αποκατάστα-
ση των αδικιών που υποστήκαμε όλα τα 
αυτά τα χρόνια.
Εντός του οπισθόφυλλου της εφημε-
ρίδας, δεν δύναται να απαριθμήσουμε 
όλα όσα πράξαμε τη χρονιά που φεύγει, 
ωστόσο, επιχειρούμε με συνοπτικό τρό-
πο να παρουσιάσουμε τις πιο σημαντι-
κές δράσεις της Διοίκησης.

Παρά τις δυσκολίες που έχει προκαλέσει η πανδημία του κορωνοϊού, δεν χάνουμε την 
αγωνιστικότητά μας. Με σύμμαχο εσάς, και πιο ουσιαστικό αρωγό το έμπρακτο ενδιαφέρον 
σας για τον Σύλλογο, θα πορευτούμε και το 2021.

Οι δράσεις και τα
πεπραγμένα της Διοίκησης

Χρόνια πολλά και Καλή Χρονιά!
Η Διοίκηση του Συλλόγου

www.psselta.gr 

Σε ανοιχτό δίαυλο
με την κυβέρνηση

Βρισκόμαστε σε επικοινωνία με τους 
αρμόδιους φορείς, για ζητήματα που 
απασχολούν δεόντως τα μέλη μας

Εντείναμε την πίεση
προς την κυβέρνηση

Χρησιμοποιήσαμε τα συνδικαλιστικά μας 
μέσα και συνεχίσαμε τη δικαστική διεκδί-
κηση, προκειμένου να μας αποδοθούν τα 
αναδρομικά. Με την ίδια ζέση θα συνεχί-
σουμε και το 2021, έτσι ώστε η κυβέρνη-
ση να μας καταβάλει όλα τα αναδρομικά 
που αφορούν τα δώρα, το επικουρικό 

και τους τόκους.

Ενωμένοι σαν γροθιά
παλιοί και νέοι συνταξιούχοι κινη-
τοποιηθήκαμε για να ανατρέψου-
με την απόφαση της Διοίκησης 
των ΕΛΤΑ, για την αποζημίωση.

Πρωτοστατήσαμε
σ’ όλες τις μεγάλες και σημαντικές 
κινητοποιήσεις των συνταξιουχικών 
οργανώσεων, ως μέλη της Συντονι-
στικής Επιτροπής Αγώνα Συνταξιού-
χων (Σ.Ε.Α)

Αναδείξαμε
το θέμα του επικουρικού 
των συναδέλφων που
συνταξιοδοτήθηκαν
πριν το νόμο
Κατρούγκαλου.

Εδραιώσαμε
την υπηρεσία του γιατρού

όχι μόνο στην Αθήνα
αλλά και στην επαρχία.

Οι προσφερόμενες υπηρεσίες προς τους 
συναδέλφους αποτελούν πρώτιστο 

μέλημά μας.


